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У ЖИЖИ

Грађани Србије 
прослвили су Дан 
државности на 

Сретење, на дан када 
је пре 220 година ис-
торија српског народа 
кренула новим током, 
Буном против дахија, 
а затим и када је на 
исти дан 1835. године 
донет Сретењски ус-
тав, четврти у Европи, 

којим је почела ера 
увођења демократије 
и начела уставности.

Свечаности уру-
чења признања, које је 
лауреатима доделио 
председник Србије 
Александар Вучић, 
присуствовали су пре-
мијерка Ана Брнабић и 
министри у Влади Ср-
бије, патријарх српски 
Порфирије, председ-

ник Републике Српс-
ке Милорад Додик, 
председник Скупшти-
не Црне Горе Андрија 
Мандић, председник 
Покрајинске владе 
Игор Мировић, при-
падници дипломат-
ског кора.

Одликовања је до-
било више од 100 за-
служних појединаца 

и институција, међу 
којима су бројне ди-
пломате, академици, 
лекари, спортисти, 
глумци, музичари. 
Међу њима су нека-
дашњи шеф дипло-
матије Норвешке и 
председник Светског 
економског форума 
Берге Бренде, са-
ветник председника 
Русије за културу Вла-

димир Толстој, бивши 
министар правде Црне 
Горе Марко Ковач, игу-
манија Пећке патријар-
шије Харитина, глумац 
и редитељ Никола 
Пејаковић, постхумно 
кошаркашки тренер 
Дејан Милојевић.

Орден српске заста-
ве првог степена до-
били су и некадашњи 
амбасадори Кине и 
Шпаније у Србији, Чен 
Бо и Раул Бартоломе 
Молина. Орден српске 
заставе другог степена 
припао је некадашњим 
амбасадорима Палес-
тине, Словачке и Бело-
русије Мохамеду Наб-
хану, Федору Росохи и 
Валерију Бриљову, као 
и бившем министру 
правде Црне Горе Мар-
ку Ковачу.

Амбасадор Мађарс-
ке при Савету Европе 
Хари Алекс Рус, поча-
сни конзул Србије у 
Словачкој Мојмир Вр-
лик, као и постхумно 
почасни конзул Србије 
у Северној Македонији 
Сиљан Мицевски, од-
ликовани су Орденом 
српске заставе трећег 
степена.

Орденом Ка-
рађорђеве звезде 
првог степена одли-
ковани су глумац и 

Д А Н  Д Р Ж А В Н О С Т И  Р е П у Б Л И К е  С Р Б И Ј е

ОДЛИКОВАњА зА ВИше ОД 100 зАСЛуЖНИх 
ПОЈеДИНАцА И ИНСТИТуцИЈА

редитељ Никола Пејаковић, 
оперска певачица Вера Ко-
вач Виткаи, докторка Свет-
лана Вујовић, принцеза 
Катарина Карађорђевић и 

постхумно кошаркашки тре-
нер Дејан Милојевић.

Орденом Карађорђеве 
звезде другог степена од-
ликовани су Биљана Чекић, 

Драган Радовановић, Зоран 
Радовановић, Драгана Вујић, 
Ђуро Мацут, Миодраг Гр-
бић, а Орденом Карађорђеве 
звезде трећег степена Пав-
лина Радовановић, Никола 
Китановски, Јасмина Јанко-
вић, Горан Вукомановић и 
Александра Ковач.

Сретењски орден првог 
степена припао је председ-
нику Скупштине Републике 
Српске Ненаду Стевандићу, 
игуманији Пећке патријар-
шије Харитини (Пантић), ино-
страном члану САНУ Влади 
Урошевићу, као и академи-
цима Зорану Л. Ковачевићу, 
Бели Балинту, Нинославу 
Радовановићу и Рајку Кузма-
новићу. Исти орден припао 
је и Летопису Матице српске, 
Специјалној болници за реха-
билитацију Бања Ковиљача, 
ОШ „Драгојло Дудић“, ОШ 
„Степа Степановић“ Теке-
риш, Музеју града Београда, 
Политици, Клиници за гине-
кологију и акушерство УКЦ 
Србије, РТС Радио Београду и 
Кошаркашком савезу Србије.

Сретењски орден другог 
степена припао је Народном 
позоришту Републике Српс-
ке, Клиничко-болничком 
центру Косовска Митровица, 
епископу нишком Арсенију 
(Главчићу), митрополиту Ди-
димотиха, Орстијаде и Суф-
лија Грчке православне цркве 
Дмаскину, Факултету спорта 
и физичког васпитања у Бео-

граду, Новостима, Институту 
за нуклеарне науке „Винча“, 
Институту за ментално здра-
вље, као и галерији Дома 
Војске Србије у Београду.

Богословија „Света три 
Јераха“ у манастиру Крка 
одликована је сретењским 
орденом трећег степена, као 
и Александар Ђого, Радомир 
Уљаревић, Славко Крстић, 
манастир Тумане, Филмске 
новости, Народна библиоте-
ка „Јефимија“ из Трстеника, 
хор „Колибри“ и Школа за 
музичке таленте из Ћуприје.

Орденом заслуга за одбра-
ну и безбедност првог степе-
на постхумно су одликовани 
припадници МУП-а Горан 
Радевић и Томислав Фатић...

чеСТИТКе СА 
СВИх СТРАНА 
СВеТА

Председник Александар 
Вучић примио је, поводом 
Дана државности, честитке 
бројних светских званични-
ка. Честитку су, уз председ-
ника САД Џозефа Бајдена 
и Русије Владимира Пути-
на, упутили и председници 
Турске Реџеп Тајип Ердоган, 
Француске Емануел Ма-
крон, Италије Серђо Мата-
рела, Аустрије Александар 
Ван дер Белен, Кипра Никос 
Христодулидес,  Пољске Ан-
джеј Дуда, Индије Друпади 
Мурма, Хрватске Зоран Ми-
лановић, Словеније Наташа 
Пирц Мусар, Египта Абдел 
Фатах Ал Сиси, Ирана Ебра-
хим Раиси... Председнику 
Вучићу празник су честита-
ли и краљеви Белгије, Хо-
ландије, Јапана, Саудијске 
Арабије, Бахреина, Марока...
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Председник Србије 
Александар Вучић го-
ворио је на седници 

Савета безбедности УН на 
којој се расправљало о ситу-
ацији на Косову и Метохији и 
прецизно описао терор вла-
сти у Приштини над српским 
становништвом.

На почетку обраћања, зах-
валио се Савету безбедности 
УН на брзом заказивању 
седнице јер Привремене 
институције самоуправе у 
Приштини спроводе широко 
распрострањене системат-
ске нападе на српске цивиле 
и њихов прогон. Таква ситу-
ација, ако изостане адекват-
на реакција, како је рекао, 
може да проузрокује непо-
прављиву штету по опстанак 
српског народа на КиМ.

Председник Србије је као 
непосредан повод због ког 
је затражено заседање Са-
вета безбедности УН навео 
потез тзв. Централне банке 
Косова, којом се забрањује 
платни промет српском ва-
лутом, динаром, на терито-
рији Косова и Метохије од 1. 
фебруара. Подсетио је да је 
овим албанско руководство 
извршило кулминацију теро-
ра и напада на српско и дру-
го неалбанско становништво 
на КиМ, будући да њихов 
опстанак у огромној мери за-
виси од прилива динарских 
средстава.

- Република Србија ис-
плаћује 60.946 плата и пен-
зија на КиМ, 2.430 стипен-
дија, финансира народне 
кухиње које задовољавају 
основне потребе око 2.000 
социјално најугроженијих 
грађана... Само ове бројке 
показују да огроман број 
становника директно или 
индиректно зависи од ди-
нарских примања из буџе-
та Републике Србије. Услед 
тога, очито је да забрана 

динарског платног промета, 
односно укидање динара 
као средства плаћања, ди-
ректно лишава огроман број 
становника основних личних 
средстава за живот - рекао је 
Вучић.

Истакао је и да 1.794 срп-
ских и неалбанских пољопри-
вредних газдинстава на КиМ 
директно зависи од динар-
ских субвенција из Србије, 
док опстанак 922 привредна 
субјекта у власништву Срба, 
који су директно зависни од 
динарског платног промета, 
више није одржив и могућ.

- Одлуком да се забрани 
динарски платни промет, 
Приштина директно оне-
могућава функционисање 
здравствених, образовних, 
социјалних, културних и 
других институција које 
омогућавају Србима да себи 

и својим породицама обез-
беде основне животне на-
мирнице, школују се, лече, 
купују лекове и чине оно што 
се сматра уобичајеним живо-
том са минимумом људског 
достојанства - рекао је он.

Према његовим речима, те 
институције представљају 
основу за формирање Зајед-
нице српских општина, чије 
надлежности и структура су 
јасно дефинисани споразу-
мом о општиниским прин-
ципима потписаним 2015. 
године, а који прецизира да 
Србија има право да финан-
сира ЗСО.

Председник Вучић иста-
као је да је динар легално 
средство плаћања у Србији 
и да самим тим не може бити 
забрањен на КиМ, као делу 
територије која је у саставу 
Србије, према Резолуцији 

1244 УН, којом је стављена 
под међународну управу, 
док је евро уведен на проти-
вправни начин једностраном 
одлуком политичког руко-
водства у Приштини.

- Ова опасна мера режи-
ма у Приштини предузета 
је на противправан начин и 
због тога што је евро легал-
на међународна валута коју 
за подручје ЕУ емитује Ев-
ропска централна банка. Ус-
лед тога, очигледно је да је 
приштинско руководство по-
сегло за нелегалном употре-
бом евра, што је у својим јав-
но доступним информација-
ма навео ЕУ и ЕЦБ, наводећи, 
да тзв. Косово, усвојило евро 
једнострано 2002. године и 
од тада га користи као своју 
де факто валуту. Дакле, на-
метање евра је непобитно 
учињено, не у сврху било 
какве владавине права, већ 
без икаквих правних основа 
и одговарајућих аранжмана 
са ЕУ и искључиво у сврху 
довршетка креирања непод-
ношљивих услова живота за 
Србе и њиховог прогона са 
КиМ - оценио је председник 
Србије.

Председник је истакао да 
је одлука о укидању динар-
ског платног промета само 
једна у низу озбиљнијих, 
планских, добро организо-
ваних и дуготрајно спро-
вођених и систематских мера 
Приштине, којима се врши 
напад на српско станов-
ништво.

- Тешка ситуација на КиМ, 
посебно положај српског 
становништва, драстично се 
погоршао након априлских 
избора у четири општине 
на северу КиМ. Након што 
су политички представници 
већинског српског станов-
ништва у тим општинама, 
због појачане репресије и 
политичког обрачунавања, 
на захтев својих бирача, на-
пустили привремене инсти-
туције самоуправе, уследили 

Срби са Косова и Метохије одржа-
ли су протестни скуп у северном 

делу Косовске Митровице, којим су 
желели да скрену пажњу међународ-
ној заједници на свој положај, који је 
посебно тежак након одлуке Пришти-
не о укидању употребе динара. Скуп је 
организовао Савез пензионера КиМ, а 
подржала га је Српска листа. Скупу 
је присуствовало неколико хиљада 
људи, а од говорника могло се чути да 
је укидање динара дискриминишућа 
одлука и да ће многи због тога имати 
проблема, као и то да ће они који живе 
од социјалне помоћи из Србије, прак-
тично остати без новца. Окупљени 
Срби носили су заставе и транспарен-
те са натписима: „Пензију сам читав 
живот стицао, не дам је Куртију“, „Ово 
је окупација“, „УН 1244 УСА ХЕЛП“, 
„Европо, отвори очи“, „Без социјалних 
примања, нећемо имати ни за храну“...

ПРеДСеДНИК СРБИЈе ПРеД САВеТОМ БезБеДНОСТИ уН О КОСОВу И МеТОхИЈИ

зАуСТАВИТе ТеРОР ПРИшТИНе НАД 
СРПСКИМ СТАНОВНИшТВОМ

су додатни притисци и напа-
ди Приштине на српски на-
род - подсетио је председник 
Вучић.

Истакао је да је Приштина, 
супротно вољи Срба, рас-
писала и одржала изборе у 
четири општине на северу 
КиМ, и додао да је затим ус-
ледило уклањање симбола 
Србије и истицање обележја 
тзв. Косова. Нагласио је и да 
је из ватреног оружја рање-
но четворо Срба, а један 
учесник протеста, Драгиша 
Гаљак, рафалом из аутомат-
ског оружја упуцан је у леђа, 
а нико од приштинских на-
оружаних формација није 
подвргнут процесуирању за 
то насиље над Србима.

Председник Вучић истакао 
је да су од њега на састанку 
Европске политичке зајед-
нице у Кишињеву француски 
председник Емануел Макрон 
и немачки канцелар Олаф 
Шолц тражили да позове 
Србе на КиМ да потпишу пе-
тицију за смену албанских 

градоначелника у већински 
српским општинама на се-
веру. Такође, апеловао је 
на Савет безбедности УН и 
међународне организације 
да предузму хитне мере у 
циљу нормализације ситу-
ације на КиМ, спрече даљи 
прогон Срба и створе услове 
за поновно успостављање 
смисленог дијалога Београ-
да и Приштине, у складу са 
повељом Уједињених нација 
и резолуцијама Савета без-
бедности. Поручио је да ће 
Србија проводити све спо-
разуме и предузимати све 
потребне мере у складу са 
повељом УН и релевантним 
резолуцијама Савета безбед-
ности.

Изразио је наду да ће по-
сле ове седнице, чак и оне 
чланице Савета Безбедности 
УН које су признале нелегал-
ну једнострано проглашену 
независност јужне српске 
покрајине схватити да по-
следњи потези Приштине 
нису тек покушај консоли-

дације нечега што значајна 
већина чланица Уједињених 
нација, укључујући Србију, 
не признаје као државу, већ 
доводе до угрожавања и 
повреде мира. Истовремено 
се захвалио званичницима 
из САД и ЕУ и свим тради-
ционалним пријатељима са 
истока што су реаговали на 
последње потезе Приштине 
осудама у саопштењима.

- Једностране акције повод 
су за велику забринутост, 
без обзира на то која страна 
их предузима, оне имају ди-
ректне последице на стање 
на терену. Такви поступци 

доводе до погоршања си-
туације, неповерења и не-
сигурности. Тзв. косовска 
полиција спровела је акције 
у просторијама институција 
у којима раде Срби. Особље 
је одведено на испитивање 
и пуштено касније. У Пећи 
је тим новинара са Радио 
Гораждевца заустављен, 
урађен је претрес, иако су 
показали легитимације. Од 
изузетног је значаја да се 
медијима омогући слобода. 
Ове мере Приштине нису до-
веле до деескалације - рекла 
је Зијаде и поново позвала на 
дијалог између две стране.

зИЈАДе ОСуДИЛА 
ЈеДНОСТРАНе АКцИЈе

ПРОТеСТ СРБА у КОСОВСКОЈ МИТРОВИцИ

ПеНзИЈу САМ чИТАВ ЖИВОТ СТИцАО, Не ДАМ Је КуРТИЈу

На почетку расправе о Ко-
сову и Метохији, окупљенима 
се обратила шефица мисије 
УНМИК Каролин Зијаде, по-
дсетила на споразуме из Бри-
села и Охрида, и осврнула се 
на догађаје који су довели до 
ескалације на КиМ, почевши 

од избора у четири општи-
не на северу КиМ. Зијаде је 
говорила о последњој мери 
Приштине, а која се тиче уки-
дања динара, и додала да је 
погођен српски народ који је 
новац примао из Србије, али и 
економија.

њуЈОРК
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МИНхеН

ДуБАИ

БеОГРАД

Током учешћа на 60. Мин-
хенској конференцији о 

безбедности, председник 
Србије Александар Вучић 
одржао је низ билатералних 
сусрета са светским и европ-
ским званичницима, као и 
представницима међународ-
них институција.

Разговарао је са мини-
стром спољних послова Ује-
дињеног Краљевства Дејви-
дом Камероном, европским 
комесаром за буџетска пи-
тања Јоханесом Ханом, као и 
председницом Европске бан-
ке за обнову и развој Одил 
Франсоа Рено Басо. Такође, 

пренео је новинарима да је 
имао и случајан, али не кра-
так разговор са председни-
цом Европске комисије Урсу-
лом фон дер Лајен.

Такође, председник Ср-
бије разговарао је са сена-
торком САД Џин Шахин о 
билатералним односима, 
питањима регионалне ста-
билности и актуелној геопо-
литичкој ситуацији, као и о 
јачању економске сарадње 
и инвестицијама у велике 
пројекте које Србија покреће 
у склопу ЕXPO2027.

У разговору са министром 
спољних послова НР Кине 
Ванг Јием, дотакао се најбит-
нијих глобалних питања када 
је реч о безбедности, али и о 
степену угрожености срп-
ског народа на КиМ. Добар 
и конструктиван разговор 
имао је и са Јаном Боргом, 
председавајућим ОЕБС-а и 

министром спољних послова 
и трговине Републике Малте.

Пријатељски разговор 
имао је и са председником 
Владе Баварске Маркусом 
Зедером о инвестицијама и 
јачању веза између Србије 
и Баварске, а са председа-
вајућим Хришћанско-демо-
кратске уније Фридрихом 
Мерцом и замеником шефа 
посланичке групе Уније ЦДУ/
ЦСУ у Бундестагу Јоханом 
Вадефулом разговарао је о 
економској сарадњи између 
Србије и Немачке и процесу 
евроинтеграција.

Председник Вучић састао 
се и са високим представни-
ком ЕУ за спољне послове и 

безбедносну политику Жо-
зепом Борелом и специјал-
ним представником ЕУ за 
дијалог Београда и Пришти-
не Мирославом Лајчаком, са 
којима је разговарао о Ко-
сову и Метохији, и покушају 
Аљбина Куртија да у тишини 
проведе етничко чишћење 
Срба.

МИР И СТАБИЛНОСТ зНАчАЈНИ зА цеО РеГИОН
Председница Владе Ср-

бије Ана Брнабић изја-
вила је, отварајући шести 
Форум владиних услуга у Ду-
баију, да је Србија забележи-
ла значајан успех увођењем 
електронских услуга које 
значајно олакшавају свако-
дневни живот грађана.

Брнабић је на Форуму, који 
је одржан у оквиру Светског 
самита влада, навела да је 
Србија морала да почне од 
нуле да би за осам година 
дошла до тога да има скоро 
потпуно електронску управу, 
те указала на то да тренутно 
радимо потпуно дигитализо-
вану здравствену евиденцију 

како бисмо имали 
100 одсто елек-
тронски систем 
здравствене зашти-
те. Оценила је да је 
Форум изванредна 
прилика да подели 
искуства Србије у 
развоју електрон-
ске управе, као и 
да чује о иноватив-
ним решењима која 
наша земља може 
да примени.

„Захвална сам на 
могућности да до-
принесем овој гло-

балној платформи размене 
знања и иновација, која нам 
свима помаже да градимо 
бољу будућност“, рекла је 
Брнабић.

Шесто издање Форума 
владиних услуга окупило је 
глобално познате лидере из 
јавног и приватног сектора, 
како би расправљали о при-
ближавању државних услуга 
грађанима. Самит је окупио 
више од 85 организација, 
120 делегација влада, имао 
је 15 форума и више од 120 
интерактивних радионица и 
сесија, а на њему је говорило 
више од 200 говорника.

60. КОНФеРеНцИЈА О БезБеДНОСТИ

ПОЛИТИчКА ПОДРшКА И 
еКОНОМСКА САРАДњА

ФОРуМ ВЛАДИНИх уСЛуГА

зНАчАЈАН уСПех СРБИЈе 
у РАзВОЈу е-уПРАВе

ЖеЛИМО СКОК у еКОНОМСКИМ 
ОДНОСИМА СРБИЈе И ГРчКе

Председник Ср-
бије Александар 
Вучић угостио је 

председника Владе Грч-
ке Кирјакоса Мицотаки-
са, који је боравио у рад-
ној посети Србији и са 
њим разговарао о свим 
аспектима билатералне 
сарадње двеју земаља, 
од енергетике и тури-
зма, до инфраструктуре 
и укупног повећања тр-
говинске размене.

Председник Вучић 
рекао је, на заједничкој 
конференцији за медије 
са грчким премијером, 
да верује да ће ово бити 
година огромног на-
претка и раста економ-
ских односа Србије и 
Грчке.

„Срећан сам што Ср-
бија и Грчка чувају и негују 
добре и пријатељске, да ка-
жем и братске односе“, на-
вео је председник, додајући 
да верује да ће ово бити и 
година у којој ће се одржати 
четврти Високи савет за са-
радњу Србије и Грчке.

„Србија и Грчка су увек 
међусобно подржавале те-
риторијални интегритет 
једна друге. Верујем да ће 

тако бити и у будућности“, 
навео је председник Вучић, 
истакавши да је са грчким 
премијером Мицотакисом 
имао отворен, искрен и 
пријатељски разговор о свим 
важним питањима. Он је 
нагласио да је Грчка један од 
значајних, важних и искре-
них подржавалаца Србије на 
њеном европском путу.

„Рекао сам премијеру Ми-
цотакису да је наш циљ, наш 

сан, да крај 2027. године 
дочекамо са укупном вред-
ношћу бруто домаћег произ-
вода од стотину милијарди 
евра. За то нам је потребна 
и подршка грчких пријатеља 
и поносан сам на данашњи 
Српско-грчки пословни 
форум“, закључио је пред-
седник Вучић, пожелевши 
добродошлицу свим грчким 
компанијама које желе да 
раде у Србији.

Председник Владе Гр-
чке Кирјакос Мицотакис 
поручио је да је његова 
земља вероватно најста-
билнија у подршци Ср-
бији на путу ка чланству 
у Европској унији и да је 
сигуран да ће Београд 
искористити позитивне 
околности у процедури 
приступања.

„Наш поглед је увек 
окренут ка будућности, 
ка сарадњи и благос-
тању. Дошао сам са 
четири министра и де-
легацијом пословних 
људи, са жељом да про-
дубимо нашу економс-
ку сарадњу, посебно у 
енергетском сектору и 
транспорту. Морамо да 
искористимо и европске 
фондове намењене За-

падном Балкану, а регионал-
но повезивање један је од 
најзначајнијих путева ка ЕУ“, 
рекао је грчки премијер.

Председник Вучић поручио 
је, на отварању Српско-грчког 
пословног форума, да су гр-
чке компаније добродошле у 
Србији и позвао грчке финан-
сијске институције, а посебно 
банке, да поново покажу ин-
терес за српско тржиште.

Гост председника Србије 
Александра Вучића био је 

и министар одбране Немачке 
Борис Писторијус са којим 
се, у отвореном и искреном 
разговору, сагласио да су 
мир и стабилност од пресуд-
ног значаја за све, како у ре-
гиону, тако и у Европи.

„И поред чињенице да 
имамо различита виђења по 
многим питањима, сагласни 
смо да су мир и стабилност 
од највећег значаја за све и да 
никоме није у интересу било 
каква ескалација и нестабил-
ност“, рекао је председник Ву-
чић у обраћању на заједничкој 
конференцији за медије и из-

разио захвалност немачком 
министру на подршци европ-
ском путу Србије и региона.

Министар Писторијус изја-

вио је да је разговор био 
кратак, отворен и искрен, те 
да је закључено да је Србија 
највећа економија Западног 

Балкана и партнер Немач-
ке, и да то значи да има и 
највећу одговорност, те до-
дао да се види велики потен-
цијал за развој кроз интегра-
цију региона, што је важно и 
за чланство у ЕУ.

„Мудрост у политичком жи-
воту је да морају да се праве 
компромиси, превазиђе про-
шлост и  спрече ескалација и 
тензија“, рекао је министар 
Писторијус. Говорећи о ситу-
ацији на КиМ, истакао је да је, 
током посете јужној српској 
покрајини, позвао на дијалог и 
да је био јасан да се свака ле-
гитимна мера мора донети да 
нико не трпи штету.

ВЕСТИ

АлексАндАр Вучић 
и дејВид кАмерон...

... и Фридрих мерц

... и мАркус Зедер

киријАкос мицотАкис и АлексАндАр Вучић

Писторијус и Вучић



НАРОДНА СКУПшТИНА ВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 126/2024  |  98  |  СНС ИНФОРМАТОР 126/2024

Скупштина Војводине по-
тврдила је мандате свих 

120 покрајинских посланика, 
чиме је конституисан нови 
сазив покрајинског парла-
мента. Конститутивном сед-
ницом председавао је најста-
рији посланик Мирослав 
Шпановић. Посланици листе 
„Србије против насиља“ нису 
присуствовали седници и 
били су у посланичком клу-
бу, а четири посланика са те 
листе, из Демократске стран-

ке и странке Заједно, нису 
ни дошли. Посланици листе 
НАДА-Нови ДСС-ПОКС при-
суствовали су седници, али 
нису желели да учествују у 
раду.

Дамир Зобеница, са ли-
сте „Војводина не сме да 
стане“, рекао је да је ово 
први пут у историји да опо-
зиција није желела да при-
суствује консултацијама 
при формирању Покрајин-
ске скупштине.

У Скупштини Србије по-
тврђен јр мандат свих 
250 народних посла-

ника, чиме је конституис-
ан нови сазив парламента. 
После потврђивања манда-
та, посланици су положили 
заклетву чији текст гласи: 
„Заклињем се да ћу дужност 

народног посланика обавља-
ти предано, поштено, савес-
но и верно Уставу, бранити 
људска и мањинска права и 
грађанске слободе и по нај-
бољем знању и умећу служи-
ти грађанима Србије, истини 
и правди!“

Док су посланици вла-

сти заклетву положили у 
сали, испред српског грба и 
заставе, посланици опози-
ције заклетву су положили 
на неуобичајеном месту - у 
скупштинском холу, далеко 
од државних симбола, али 
зато испред камера телеви-
зија Н1 и Нове С.

На конститутивној седни-
ци, после оклупљања посла-
ника, уследила је пауза коју 
је одредио најстарији посла-
ник, председавајући Стојан 
Раденовић, како би вери-
фикациона комисија утвр-
дила извештај о мандатима 
народних посланика.

Народни посланик и пред-
седник Српске напредне 
странке Милош Вучевић 
одржао је конференцију за 
новинаре у холу Скупштине, 
и рекао да посланици опози-
ције деле грађане на прихва-
тљиве и неприхватљиве и да 
су заклетву положили пред 

својим медијима, а не пред 
заставом Србије.

Он је у име победничке 
листе, честитао грађанима 
избор новог сазива Народне 
скупштине и рекао да тај 
сазив чекају четири године 
тешких одлука и борбе за 
очување народног интереса.

„Нисмо задовољни што су 
они који упорно бацају љагу 
на нашу државу и данас из-
вели перформанс, својевр-
стан вид насиља, и послали 
поруку да за њих не постоји 
једна држава, већ да има 
прихватљивих и неприхва-
тљивих грађана. Себи су дали 
за право да кажу да избори 
нису били фер или не, иако су 
преко тих избора постали по-
сланици“, рекао је Вучевић, и 
поручио да ће се знати ко ће 
бити председник Скупштине 
Србије када се већина о томе 
договори и да ће све бити у 
складу са законом.

Председник Привременог 
органа Београда Алек-

сандар Шапић, изјавио је да 
ће се, уколико не дође до 
јасног става изборне листе 
„Александар Јерковић - Ми 
глас из народа“ о форми-
рању владајуће коалиције у 
главном граду, ићи на нове 
локалне изборе.

Шапић је, на конференцији 
за медије, рекао да је до 3. 
марта последњи рок за кон-
ституисање Скупштине гра-

да Београда, а да ако се до 
тада то не деси, председник 
Скупштине Србије има право 
да у року од 45 до 60 дана 
распише нове локалне изборе.

Најавио је да ће консти-
тутивна седница Скупштине 
града Београда бити отворе-
на за јавност, а да ће затим 
њен наставак бити заказан 
за 1. март. Такође, истакао је 
да је Београду потребна ле-
гална, легитимна и стабилна 
власт.

НАРОДНА СКуПшТИНА РеПуБЛИКе СРБИЈе

КОНСТИТуИСАН НОВИ САзИВ СКуПшТИНе СРБИЈе

НОВИ САД БеОГРАД

ПОТВРђеНИ МАНДАТИ 
ПОКРАЈИНСКИх ПОСЛАНИКА

МОГућИ НОВИ 
ГРАДСКИ ИзБОРИ

конФеренцијА ЗА ноВинАре нАродних ПослАникА срПске нАПредне стрАнке

нАродне ПослАнице срПске нАПредне стрАнке рАЗВиле су трАнсПАрент нА скуПШтинском БАлкону уПућен оПоЗицији
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УгоСтићеМо три Милиона 
љУди из целог Света

Eкспо 2027 је наша кар-
та за свет и шанса која 
нам се пружила у пра-

вом тренутку и коју ћемо на 
најбољи начин искористити. 
Више нисмо земља из које 
долазе лоше вести, јер смо за 
једну деценију Србију успе-
ли да преобратимо у земљу 
која је завредела светску 
пажњу и, у јакој конкурен-
цији, успела да добије орга-
низацију Међународне спе-
цијализоване изложбе Експо. 
То значи да ће се у Србију 
слити пословна, економска, 
туристичка светска заједни-
ца, да ћемо бити центар до-
гађања, пословних договора, 
представљања.

Овим речима почиње раз-
говор за „СНС Информатор“ 
Синиша Мали, потпредсед-
ник Владе Србије, министар 
финансија и потпредседник 
Главног одбора СНС, и обја-
шњава да је пред нама пери-
од интензивних припрема.

- Имамо три године за из-
градњу хала, инфраструкту-
ре, смештаја и за све друге 
припреме за око три милиона 
посетилаца из целог света, 
колике су процене да ће их за 
време Експо изложбе посети-
ти Србију. То ће бити највећи 
догађај икада организован 
у нашој земљи и даћемо све 
од себе да изгледа светски, и 
да сви који дођу понесу само 
најлепше утиске о Србији. Ве-
рујемо да ће Експо дати огро-
ман замајац напретку и раз-
воју наше државе, економије, 
привреде. Очекујемо огроман 
допринос расту и даљем раз-
воју грађевинске индустрије, 
туризма, угоститељства, у об-
ластима иновација, модерних 
технологија, науке, културе, 
спорта. Експо ће допринети 
стварању новог, још лепшег 
лица Београда и Србије и оја-
чаће међународну позицију 
наше земље.

Када су започели радо-
ви и докле се тренутно 
стигло?
- Радови су почели у јулу 

прошле године припрема-
ма терена за пројекат који, 
између осталог, значи из-
градњу новог града у Сур-
чину. На простору који је 
саобраћајно одлично по-
везан, између београдске 
обилазнице и ауто-пута 
„Милош Велики“, у близини 
Аеродрома „Никола Тесла“ 
биће изграђени Национални 

стадион, сајамски простор 
за Експо, нови сајам, Аква-
тик центар и резиденцијални 
комплекс. За потребе Експо 
изложбе биће изграђено се-
дам хала - универзална хала 
мултифункционалног ка-
рактера и шест изложбених 
хала. Започети су радови на 
универзалној хали, а уско-
ро се планирају и радови 
на суседној хали број три. 
У склопу прве фазе, за све 
хале предвиђа се да ће бити 
утрошено око 28.000 кубних 

метара бетона и 3.200 тона 
арматуре.

шта ће све обухватити 
ова изложба, на коликој 
површини ће се прости-
рати, какве иновације ће 
донети?
- Имаћемо ново урба-

нистичко подручје на 243 
хектара. Биће изграђено 
10 километара нових град-
ских булевара са пратећим 
инсталацијама, нова петља 
- прикључење на ауто-пут 

- То ће бити највећи догађај 
икада организован 
у нашој земљи. 
Верујемо да ће дати огроман 
замајац напретку грађевинске 
индустрије, туризма, 
угоститељства, затим у области 
иновација, модерних 
технологија, науке, културе, 
спорта, те да ће створити још 
лепше лице Београда и Србије, 
и ојачати међународну 
позицију наше земље

»

СИНИшА МАЛИ, 
потпредседник Владе Србије 

и министар финансија
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„Милош Велики“, јавни 
паркинзи са 9.000 паркинг 
места, као и сви пропратни 
елементи гасне, канализа-
ционе, телекомуникационе и 
енергетске инфраструктуре. 
Биће изграђен и нови прис-
тан на Сави за крузере и так-
си бродове. Правимо инова-
тиван и модеран изложбени 
комплекс на коме ће се пред-
ставити више од 100 земаља 
учесница. Оквирна вредност 
инвестиције „Експо 2027“ је 
1,7 милијарди евра.

Како ће изгледати На-
ционални фудбалски 
стадион, резиденцијал-
ни комплекс...
- Стадион ће имати 52.000 

места и изградња ће почети 
у мају, а биће архитектон-
ско ремек дело. Почиње и 
изградња резиденцијалног 
комплекса површине 160.000 
квадрата, са 1.500 станова 

за 3.500 станара Експо учес-
ника. Даље, Акватик центар 
ће бити модеран комплекс 
намењен воденим спортови-
ма по стандардима Међуна-
родне пливачке асоцијације. 
Укупна површина тог компле-
кса, са пратећим садржаји-
ма, биће 10 хектара и имаће 
4.000 седећих места.

Какве ће све иновације 
бити представљене?
- Иновације ће бити једна 

од главних тема и то нам је 
сјајна прилика да покажемо 
да је Србија земља будућ-

ности, нових технологија, 
врхунских стручњака. Пока-
заћемо шта можемо у обла-
сти науке, нових технологија, 
вештачке интелигенције и 
инжењерства. Важно је да 
поменемо и БИО4 кампус, 
који није директно везан за 
Експо, али, опет, све је то на 
неки начин повезано и пред-
ставља део програма „Скок 
у будућност - Србија 2027“. 

Изградња БИО4 кампуса по-
чела је крајем прошле године 
и очекујемо да буде завршена 
до краја 2026. године. БИО4 
кампус ће окупити наше вр-
хунске истраживаче, профе-
соре, студенте, који ће ради-
ти на побољшању квалитета 
живота наших грађана.

Колико ће излагача и 
учесника изложба оку-
пити и шта ће значити за 
главни град?
- Очекујемо око три ми-

лиона посетилаца и више 
од сто земаља учесница. 
Ефекти Експа прелитиће 

се на читав Београд, али и 
Србију, јер се неће градити 
само у Сурчину. Имаћемо 
много да покажемо онима 
који дођу. Наредних годи-
на цела наша земља ће бити 
под грађевинском ознаком 
„Пази, гради се!“. Планира-
на је реконструкција зграде 
старе Поште у Савској, у 
којој ће се налазити Дечији 
музеј и две нове позориш-

не сцене. Планирано је и 
уређење Светониколског 
парка код хотела Бристол, 
уређење приобаља и нови 
пешачки мост. Имаћемо и 
ново лице постојећег Сајма 
где ће бити развијено ново 
урбанистичко подручје са 
уређеним приобаљем и прва 
београдска опера. Хала 1 Бе-
оградског сајма биће прет-
ворена у епицентар култур-
не сцене Београда. Имаће 
три импресивне оперске 
сцене и постаће дом за опе-
ру, балет, позоришне трупе 
и оркестре. Биће изграђена 
и нова железничка пруга на 

релацији Земун поље - Ае-
родром „Никола Тесла“ - ло-
кација Експо 2027. Пруга ће 
бити дугачка 18 километа-
ра и имаће 12 нових стани-
ца, прилагођена за брзине 
од 120 километара на час, 
електрифицирана и двоко-
лосечна,  а завршетак њене 
изградње се очекује у првом 
кварталу 2026. године. Па-
ралелно са свим тим, у току 
је и изградња Београдског 
метроа. Ту су и нова ауто-
буска и железничка станица 
- нова модерна транспортна 
чворишта на Новом Београ-
ду. Површина централног 
објекта нове железничке 
станице биће 13.000 квадра-
та, а завршетак је планиран 
за други квартал 2027. го-
дине. Површина централ-
ног објекта нове аутобуске 
станица БАС-а премашиће 
26.000 квадрата, а почеће 
да се гради у првом квар-
талу ове године. Даље, же-
лезничка станица Прокоп, 
са површином централног 
објекта од 5.600 квадрата и 
шест колосека, у плану је и 
реконструкција Музеја ваз-
духопловства, нови тунел 
код Економског факултета, 
нови мост на Сави...

Колико ће експо 2027 да 
траје?
- Припреме за овај догађај 

трајаће три године и 1. де-
цембра 2026. године морамо 
да предамо „кључеве“ Екс-
па. После тога, имаћемо три 
месеца, од 15. маја до 15. ав-
густа 2027. године, да целом 
свету покажемо колико се и 
како развила наша Србија. Та 
три месеца даће нам много 
економски добрих година 
након изложбе.

наставак са стране 11
На експо у њујорку дебитовао 
ТВ програм уживо, а у Токију HDTV

Колико су економски напредовале држа-
ве које су организовале овакве изложбе?
- То је увек индивидуална ствар сва-

ке земље, начина организације, затеченог 
стања пре изложбе. Фокусирани смо на све 
оно што ће нашим грађанима остати након 
изложбе и на развој који ће нам тај инвес-
тициони замајац донети. То је манифеста-
ција која од 1851. године, када је одржана 
у Лондону, опстаје као важан међународни 
догађај. Основне идеје, којима су изложбе у 
Паризу 1855, 1867, 1878, 1889, 1900. и 1927. 
године дале значајан печат, су се задржа-

ле. Остале су важан алат културне дипло-
матије, али су структурно и организационо 
унапређене. О значају изложбе и труду да се 
земље на њој представе говори чињеница да 
је 1939. године на изложби у Њујорку еми-
тован први пут ТВ програм уживо. Такође, 
пример из новије историје је да је први супер 
„хајвижн“ театар, Ultra HDTV, дебитовао на 
Експо изложби у Јапану 2005. године. Хоће-
мо да искористимо Експо да цела Србија 
осети бољитак, да сваки пројекат буде извор 
раста, да што брже растемо и стварамо усло-
ве за бољу будућност.

Председник Србије 
Александар Вучић 
присуствовао је све-

чаној церемонији полагања 
камена-темељца за из-
градњу нове фабрике ком-
паније „Muehlbauer Group“ у 
Старој Пазови и истакао да 
долазак немачког гиганта 
не значи само велику инвес-
тицију у Србији, већ и најмо-
дернију технологију и нова 

радна места. 
Председник Вучић нагла-

сио је да је Немачка први 
спољнотрговински партнер 
наше земље и да је вредност 
трговинске размене између 
Србије и Немачке девет ми-
лијарди евра.

„Више од 80.000 људи 
данас ради у немачким ком-
панијама. Када сам постао 
председник Владе, у Србији 
је у немачким компанијама 
радило 17.000 људи. Ми-
слим да је то показатељ 

великих ствари које смо на-
правили“, истакао је пред-
седник Вучић и додао да 
ћемо наставити да јачамо 
економске односе са Немач-
ком, али и да очекује да ком-
панија „Muehlbauer“ настави 
улагања у Србију, истакав-
ши да је у питању технолош-
ки гигант који производи 
чипове и за Илона Маска и 
друге познате компаније у 
свету.

Посебно се захвалио амба-
садорки Немачке Анке Кон-

рад на изузетној сарадњи 
коју Србија има са Савезном 
Републиком Немачком.

„Верујем да су пред нама 
још много већи пројекти. На 
основу разговора које сам 
имао у Давосу, очекујем да 
урадимо још много тога од 
обостраног интереса за Ср-
бију и Немачку, али и за целу 
Европу, јер ће цела Европа 
морати да брине и о чипови-
ма и безбедносним изазови-
ма“, истакао је председник 
Вучић.

СТАРА ПАзОВА

КАМеН-ТеМељАц зА НОВу ФАБРИКу

Председник Александар 
Вучић и представници 

компаније „Нестле“ пустили 
су у рад нову фабрику за про-
изводњу оброка на биљној 
бази у Сурчину. Тим поводом, 
председник Вучић подсетио 
је да је оснивач компаније Хе-
нри Нестле био апотекарски 
помоћник, који је постао на-
учник и проналазач, те ство-
рио јединствену формулу за 
дечју храну и млеко у праху.

„Реч је о човеку који, зах-
ваљујући свом труду, ге-
нијалности, али и хуманости, 
прелазио преко свих живот-
них препрека и ударио те-
меље једном од најважнијих 
светских пословних гигана-
та. А на почетку све је било 
против њега, сем његове 
радне етике, посвећености 
и бистрог ума. Такав човек 
требало би да представља 

савршен узор и новој, дру-
гачијој, промењеној Србији“, 
поручио је председник Ву-
чић, и нагласио да ће у мо-
дерној фабрици „Нестле“ 
бити запослено 220 радника.

„Видео сам људе који су 
насмејани, срећни, задовољ-

ни, људе који верују у будућ-
ност у компанији „Нестле“. 
Видео сам људе који имају 
огромну енергију, који неће 
да завршавају послове, већ 
желе да граде и улажу. И 
веома сам им захвалан на 
томе“, рекао је председник 

Вучић и додао да компанија 
„Нестле“ није тражила ни-
какве подстицаје од државе 
Србије. Такође, истакао је 
да је из Швајцарске у по-
следњих 12 година у Србију 
дошло 2,4 милијарде евра 
директних инвестиција.

у ФАБРИцИ „НеСТЛе” ПОСАО зА 220 РАДНИКА
СуРчИН
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Пети Сајам завичаја - завичај кроз привре-
ду, туризам и културу, који традиционал-

но окупља Србе из целог региона, а у оквиру 
кога је вредности свога краја представило 
више од 160 излагача из Србије, Босне и Хер-
цеговине, Мађарске, Хрватске и Црне Горе, 
отворили су потпредседник Владе и ми-
нистар одбране Милош Вучевић и министар 
за рад запошљавање, борачка и социјална 
питања Никола Селаковић.

У Орашцу је одржана централна држав-
на церемонија поводом Дана држав-

ности Србије, коју је предводио потпред-

седник Владе Србије и министар одбране, 
као изасланик председника Републике, 
Милош Вучевић. Обележавање Дана др-

жавности почело је поменом за покој 
души прецима, Карађорђу и устаницима, 
који је служио епископ шумадијски Јован.

цеНТРАЛНА ДРЖАВНА цеРеМОНИЈА 
ПОВОДОМ ДАНА ДРЖАВНОСТИ

ОРАшАц

Изасланик председника Републике 
и врховног команданта Војске Ср-

бије Александра Вучића, потпредседник 
Владе и министар одбране Милош Ву-

чевић положио је венац на гроб вожда 
Карађорђа у Цркви Светог Ђорђа на Оп-
ленцу, поводом Дана државности Србије. 
Поводом највећег државног и национал-

ног празника, припадници Војске Србије 
учествовали су и у одавању војних поча-
сти на бројним манифестацијама и цере-
монијама полагања венаца широм Србије.

ПОЛАГАње ВеНцА НА КАРАђОРђеВ ГРОБ
ОПЛеНАц

ИзЛОЖБА 
„СРБИЈА КРОз ВРеМе”

НИш

Потпредседник Владе и министар одбране 
Милош Вучевић присуствовао је отварању 

изложбе „Србија кроз време - 220 година држав-
ности“, поводом прославе Дана државности у Га-
лерији Дома Војске.

ОТВАРАње САЈМА зАВИчАЈА
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ан уочи Сретења и 
прослављања Дана 
државности Србије, 

председник Републике Алек-
сандар Вучић присуствовао 
је приказу наоружања и вој-
не опреме Војске Србије у 
комплексу Нишке тврђаве и, 

том приликом, поручио да 
ће Србија увек љубоморно 
чувати своју војну неутрал-
ност, штитити своје небо и 
своје грађане.

Након обиласка, председ-
ник је замолио све присутне 
да упуте велики аплауз за 

припаднике Војске Србије, 
али и за војне ветеране, које 
је назвао великим борцима и 
јунацима.

„Много тога имамо да нау-
чимо из своје прошлости, али 
чини ми се да је најважније 
да гледамо како да земљу 

гурамо напред, како да еко-
номски напредујемо, како да 
размишљамо о већим плата-
ма и пензијама, али да никад 
не заборавимо оно што је нај-
виша вредност Србије, свих 
њених грађана, али и српског 
народа у целини, а то је сло-

НА ПуТу КАРАђОРђеВе хРАБРОСТИ И МИЛОшеВе МуДРОСТИ

НИш

Поводом Дана државности, 
председник Александар Вучић 
присуствовао је приказу 
наоружања и војне опреме 

Војске Србије и поручио да ће 
Србија увек чувати независност 
и војну неутралност, и штитити 
своје небо и своје грађане

бода“, оценио је председник 
Вучић, истакавши да слободу 
никада и ни по коју цену не 
смемо да жртвујемо.

Додао је и да су у Нишу 
приказана нека од најмодер-
нијих оруђа Војске Србије.

„Замолио бих и све наше 

раднике у фабрикама да 
наставе да раде, да произ-
воде најбоља оруђа и опре-
му, како би увек могли да 
чувамо нашу земљу“, навео 
је председник и најавио да 
ће се улагати у производњу 
оружја у Застави у Крагује-

вцу, јер је то, како је рекао, 
база за наоружање Војске 
Србије.

Председник Вучић чес-
титао је свим Нишлијама и 
целој Србији сутрашњи праз-
ник - Сретење.

„То је дан који најречитије 

говори о нашој историји, али 
који нам указује и на пут у 
будућност, пут Карађорђеве 
храбрости и Милошеве муд-
рости и увек борбе за очу-
вање српске независности и 
слободе“, поручио је пред-
седник Вучић.

Д
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ИНТЕРВЈУ ИНТЕРВЈУ

На изборима за наро-
дне посланике На-
родне скупштине и 

за одборнике Скупштине 
општине Житорађа, избор-
на листа „Александар Вучић 
- Србија не сме да стане“ 
освојила  је 75,61 одсто, од-
носно 73,10 одсто гласова 
изашлих бирача.

„Иако смо остварили један 
од најбољих резултата у Ср-
бији, тежимо не само да оп-
равдамо поверење грађана 
који су свој глас на изборима 
дали листи Српске напредне 
странке, већ и да у наредном 
периоду заслужимо пове-
рење оних који то нису учи-
нили и тиме у будућности 
постигнемо још боље резул-
тате“, каже за „СНС Инфор-
матор“ Иван Станојевић, 
председник Општине Жито-
рађа, и додаје:

- Почев од месних 
заједница, па до руковод-
ства општине и других ус-
танова, свакодневно се ос-
лушкују потребе грађана и 
у најкраћем могућем року 
решавају њихови пробле-
ми. Општински одбор СНС 
истрајан је у одржавању са-
станака на којима се разма-
трају предлози месних од-
бора и начин остваривања 
потреба и захтева грађана. 
Активностима у претходном 
периоду, потрудили смо се 
да створимо окружење у 
коме ће првенствено млади 
људи препознати услове за 
сопствену афирмацију, као 
и да од наше општине фор-
мирамо чврсту заједницу 
грађана и ефикасне локал-
не самоуправе. Резултати-
ма су умногоме допринеле 
посете представника најви-
ших републичких органа, и 
то: председника Народне 
скупштине Владимира Ор-
лића, министра Горана Ве-
сића, државне секретарке 
Иване Поповић и нарочито 
државног секретара Дра-
гана Стевановића, који су 
разговарали са грађанима, 
пружили подршку локалној 

политици и представили ак-
тивности које нас очекују.

Како грађани виде по-
литику Српске напредне 
странке и председни-
ка Александра Вучића? 
чиме су задовољни, а 
шта би могло боље?
- Политику председни-

ка Александра Вучића и 
Српске напредне странке 
грађани виде као сигурну и 
стабилну, усмерену према 
свим категоријама грађана, 
која је донела напредак у 
свим сферама живота, ус-
пела да сачува слободу и 
независност земље, повра-
тила углед Србије какав 
она заслужује и учинила 
је земљом у којој владају 
мир, ред и закони. Задо-
вољни су животним стан-
дардом, али имају жељу да 

на локалном нивоу добију 
инвеститора, већа улагања 
у инфраструктуру и обра-
зовање. Захваљујући пред-
седнику Вучићу, урађена 
је електрификација поља у 
селу Самариновац, што је 
један од битнијих услова за 
опредељивање младих да 
остану у месту где су рође-
ни и унапређују пољопри-
вредну производњу. У 
прилог томе говоре подаци 
да се у овом крају бележи 
позитивна стопа природ-
ног прираштаја, на шта је 
утицала субвенција држа-
ве, на предлог председника 
Александра Вучића. Једино 
што би могло боље је да ми, 
функционери и носиоци 
кључних активности, више 
и одговорније радимо, по 
угледу на председника Ву-
чића.

шта је све урађено у Ва-
шем месту у последње 
време?
- Реализовани су велики 

инфраструктурни пројекти – 
изградња тротоара и асфал-
тирање магистралног пута 
у Јасеници и изградња тро-
тоара у Пејковцу. Урађена је 
пројектна документација за 
уградњу водоводне мреже за 
16 насељених места. У току су 
радови на уградњи канализа-
ционе мреже у Доњем Црна-
тову. Општина је обезбедила 
грејдер, „кобру“ и камион за 
сакупљање и превоз отпада. 
Завршена је адаптација зграде 
Предшколске установе у Пеј-
ковцу, где бораве деца из це-
лог Добрича. Уређују се домо-
ви културе по месним заједни-
цама, како би се грађанима 
омогућило да имају богатији и 
разноврснији културни живот 
у својим местима.

Колико су се активисти 
ОО СНС ангажовали у 
кампањи и какве су све 
акције спроводили у ко-
рист грађана?
- Општински одбор СНС 

Житорађа има велики број 
активиста који су у кампањи 
имали велики значај, будући 
да су остваривали непосре-
дан контакт са грађанима. 
Активисти су обишли не 
само сваку месну заједни-
цу, већ готово сваку кућу на 
територији општине, оби-
лазили су старе и грађане 
са социјалним потребама. У 
разговору са грађанима до-
бијали су драгоцене инфор-
мације на основу којих смо 
били у могућности да пре-
дузмемо конкретне актив-
ности. Ослушкивали су њи-
хове жеље, потребе и про-
блеме и, уз помоћ локалне 
власти, радили на њиховом 
задовољавању и решавању. 
Припремили су брошуру са 
освртом на све оно што је у 
претходном периоду оства-
рено и, заједно са осталим 
промотивним материјалом, 
делили грађанима.

ИВАН СТАНОЈеВИћ, 
председник Општине Житорађа

БРзО РешАВАМО ПРОБЛеМе 
ГРАђАНА

По т п р е д с е д н и ц а 
Главног одбора 
Српске напредне 

странке и председница 
Градског одбора СНС 
Крушевац, Невена Ђу-
рић, каже да је победа 
на изборима у њеном 
граду била убедљива и 
апсолутна. Крушевљани 
су, како наводи, јасно 
поручили да је Српска 
напредна странка поли-
тичка опција којој дају 
највеће поверење и за 
коју сматрају да на нај-
бољи начин може да 
води град, баш као и чи-
таву државу, у наредне 
четири године. 

Како објашњавате то 
што Крушевац међу 
градовима има нај-
бољи резултат у Ср-
бији?
- Свесни су Кру-

шевљани великих про-
мена и резултата. Виде 
их и осећају. Када го-
воримо о развоју града, 
знамо сви, иако неки 
нису ради да то при-
знају, да је то на првом 
месту заслуга нашег су-
грађанина, некадашњег 
градоначелника Круше-
вца - нашег Бате Гашића. 
Када неко са толико 
љубави, просвећености, 
пожртвованости брине 
о свом граду, резултати 
су неизоставни.

Како Крушевљани 
виде политику Српс-
ке напредне странке и 
председника Алексан-
дра Вучића?
- Као најбољу, једино 

исправну и њима посвеће-
ну, о чему најбоље сведочи 
резултат. Наш задатак да 
наставимо даље, напред, ка 
још већим успесима и резул-
татима. Настављамо да во-
димо политику стабилности, 
озбиљности, одговорности 
и политику даљег напретка 
нашег града и читаве земље. 

Водићемо, као и до сада, са-
мосталну, суверену и незави-
сну политику, сами ћемо до-
носити одлуке и сами ћемо 
одлучивати о будућности са 
циљем да будемо јачи и ус-
пешнији.

шта је све урађено у гра-
ду у последње време?
- Много тога, али имајући 

у виду да ми, напредњаци, 
никада нисмо задовољни 
урађеним, већ увек сматрамо 
да може више и боље, вели-
ки и важни пројекти нам тек 

предстоје: од реконструк-
ције Опште болнице у Кру-
шевцу, преко изградње Ре-
гионално индустријско - тех-
нолошког парка и Источне 
обилазнице, па све до нове 
хале спортова, тзв. Лазар 
арене. Пројекти који су не-
када били сан и о којима смо 
могли само да маштамо, да-
нас постају реалност.  То нам 
је, на првом месту, омогући-
ла одговорна, домаћинска 
и државотворна политика 
председника Александра Ву-
чића, али и огромна подршка 

наших суграђана поли-
тици чији је он креатор. 
Раније, нико није могао 
ни да замисли да ће 
Крушевац добити из-
лаз на ауто-пут, а данас 
радови на изградњи 
Моравског коридора не 
стају. За Крушевац, баш 
као и за целу Србију - 
нема стајања, јер све 
нас 2027. очекује једна 
од највећих светских 
манифестација - ЕКСПО 
изложба.

Колико су се активи-
сти Градског одбора 
СНС ангажовали у 
кампањи и какве су све 
акције спроводили?

- Ми, крушевачки 
напредњаци, често се 
међусобно шалимо - да 
смо увек у кампањи, 
имајући у виду да смо 
стално на терену, у ко-
муникацији са нашим 
суграђанима, без обзи-
ра на то да ли је званич-
на кампања у току. То је 
суштина и смисао наше 
политике, да у центар 
свега што радимо ста-
вљамо наше суграђане, 
јер на тај начин најбоље 
процењујемо шта је до-
бро у нашем раду, чиме 
су наши Крушевљани 
задовољни, а којим пи-
тањима морамо више 
да се посветимо и на 
њима додатно радимо. 
Веома ме радује што се 
стално шири круг људи 

који се активно укључују у 
рад странке, јер је то, запра-
во, доказ да данас омладина 
препознаје многе бенефите 
политике која Србију води 
од 2012. године. Бескрајно 
сам срећна и захвална са-
борцима, симпатизерима, 
дивним људима који су се 
борили у прошлој кампањи. 
Свима који су издржали те-
жак терет, а свакога дана су 
били на терену и, уз то, су-
очавали се са бесмислицама 
и ноторним неистинама.

НеВеНА ђуРИћ, 
председница ГО СНС Крушевац

у цеНТАР СВеГА шТО РАДИМО 
СТАВљАМО СуГРАђАНе
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

ОТВОРЕН РЕсТОРаН 
На ауТО-пуТу
На ауто-путу „Милош Велики“, код 

надвожњака у Руклади, отворен је нови 
„McDonald`s“ ресторан, 34. у Србији, први 
у Западној Србији. Гвозденовић је добио 
нових 500 метара асфалта на деоници 
која центар овог села повезује са сусед-
ним Врховинама. У Јошеви је асфалтира-
но 800 метара пута који повезује доњи и 
горњи крај места. Квалитетније снабде-
вање електричном енергијом добили су 
мештани засеока Поток у Врелу. Радови 
на трафостаници Врело 10 подразумева-
ли су постављање 41 бетонске бандере и 
самоносећег изолованог кабла.

3. леСковац
ОбНОВа шкОлЕ 
у ГубЕРЕВцу

Председник Горан Цветановић одржао је тра-
диционални састанак са директорима основних 
и средњих школа, предшколских и високообра-
зовних институција, представницима синдиката и 
школске управе. Завршени су радови на енергетској 
санацији школе у Губеревцу и на изградњи топло-
вода до Ош „Васа Пелагић“. За најбоље студенте 
и средњошколце ромске националности стигли су 

лаптоп рачунари и таблети. Подељени су пакетићи 
деци у хранитељским породицама и малишанима 
који бораве у Служби за педијатрију Опште болни-
це. Одржана је манифестација „Трг дечије радости 
- новогодишња чаролија“. Такође, одржан је и ФФА 
футсал квалификацони турнир. Град Лесковац први 
је у Србији почео да суфинансира неинвазивне пре-
наталне тестове.

2. бела Паланка
пОклОНи за пРазНик

Социјално угроженим породи-
цама и самачким домаћинствима 
Бадњи дан улепшала је посета 
представника ОО СНС, на челу са 
Гораном Миљковићем. Самохра-
ној мајци троје деце из Црвеног 

Брега Милени Лукић уручен је 
на поклон електрични шпорет, 
таблет за старијег сина и поклони 
за друго двоје деце. Осталим по-
родицама уручени су поклони и 
хигијенско-прехрамбени пакети.

4. Пожаревац
НОВа ТРафО-сТаНица

Настављено је са пријемом 
грађана у страначким просто-
ријама. Откривена је спомен-
плоча Душану Тасићу, војнику 
који је страдао 1998. године на 

КиМ. Нову високонапонску тра-
фо-станицу Пожаревац 2 пусти-
ла је у рад министарка рударства 
и енергетике Дубравка Ђедовић 
Хандановић.

5. врање
пОсЕТа 
НајсТаРијЕм 
члаНу сНс

Чланови МО Центар посе-
тили су вероватно најстаријег 
члана Српске напредне странке 
у Пчињском округу, Милоја Ми-
тића (95), и уручили му пригодне 
поклоне.

6. оСечина
пуТ и ОбНОВа 
шкОлскЕ зГРадЕ
Асфалтиран је путни правац у селу 

Скадар у засеоку Поповићи и завршена 
је прва фаза реновирања ОВЦ „Браћа 
Недић“ у Осечини, у којој ученици имају 
боље услове за учење. Одржана је кон-
ститутивна седница Скупштине општи-
не, на којој је за председника Општине 
изабран Никола Томић, за председника 
СО Светозар Гачић.

7. Свилајнац
Обилазак ВЕликих РадОВа

Министар Горан Весић обишао је највеће инфра-
структурне пројекте - изградњу моста на Великој 
Морави у Војски, реконструкцију регионалног пута 
Свилајнац-Медвеђа и изградњу канализационе 
мреже у Седлару, Тропоњу, Суботици и Кушиљеву. 
За око 800 пензионера, организована је нового-
дишња забава. Општина је трећу годину заредом 
организовала поделу пакетића за сву децу до 10 
година старости. Након комплетне реконструк-
ције, отворена је Крива чаршија. На Тргу Стевана 
Синђелића, поред Празничког базара, одржани су 
и бројни културни и забавни програми.

Светосавска академија одржана је у Центру за културу, а 
светосавске захвалнице уручене су просветним радницима 
и најбољим ученицима средњих школа. Као вид финансијс-
ке подршке породицама са децом, Општина је омогућила 
бесплатан вртић, односно право на регрес трошкова борав-
ка у ПУ „Дечија радост“ за родитеље чији месечни приход не 
прелази 100.000 динара. Такође, повећан је и износ једно-
кратне помоћи за рођење детета на 50.000 динара.

9. ПрокУПље
дЕчијЕ иГРалишТЕ у малОј плаНи
За ново дечије игралиште у Малој 

Плани, држава је издвојила око чети-
ри милиона динара, док је Град учест-
вовао са 2.100.000 динара. „Планира-
мо да свако село где има пуно деце, 
добије овакво игралиште. Потрудили 
смо се да деца до њега дођу безбедно, 

постављањем успоривача саобраћаја 
и светлосне сигнализације, као и да 
се безбедно играју, јер је игралиште 
изграђено по савременим стандар-
дима“, рекао је председник Привре-
меног органа Милан Аранђеловић, и 
изградњу игралишта у Доњој Трнави.

8. деСПотовац
сВЕТОсаВска акадЕмија
Одржана је Светосавска академија, коју Општина 

традиционално организује сваке године. Поред про-
грама и похвалница, додељене су и новчане награде 
свим ученицима који су остварили резултате на репу-
бличким и окружним такмичењима.

10. бач
пакЕТићи за дЕцу са ким

Младе каратисткиње Карате клуба „Славија“ наступиле су за реп-
резентацију Србије на СКУДН Кохаи купу у Халкидију. Председник 
СО Драган Амиџић и бивши покрајински посланик Борислав Анто-
нић били у дводневној посети Косову и Метохији, где су уручили па-
кетиће деци у Лепосавићу, Лешку и Сочаници. Председник Општине 
Стева Панић угостио је представнике Удружења ветерана „Кошаре“ 
из Новог Сада. Одржана је свечана Светосавска академија.
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12. шид
кафа са суГРађаНима

Председник ОО СНС Зоран 
Семеновић сваког понедељка и 
четвртка разговара са грађани-
ма у страначким просторијама. 
Чланови ОО организују штандо-
ве у центру града, где, уз кафу и 
чај, разговарају са мештанима и 
деле „СНС Информатор“. Такође, 
активисти су на штанду разгова-
рали и са мештанима Сота. Листе 
„Александар Вучић-Србија не сме 
да стане“ и „Александар Вучић-
Војводина не сме да стане“ освоји-
ле су више од 60 одсто гласова 
грађана. Председник Семеновић 
традиционално је унео бадњак у 
страначке просторије, а активисти 
су суграђанима делили бадњаке. 
Општина је организовала дочек 
Српске нове године, а активисти 

ОО делили су суграђанима кувано 
вино, чај и крофне.

14. зрењанин
улаГањЕ у здРаВсТВЕНи 
сисТЕм

Почиње санација зграде Спе-
цијалне болнице за плућне бо-
лести „Др Васа Савић“.  Градона-
челник Симо Салапура одржао 
је радни састанак с директорима 
градских здравствених установа и 
истакао је да су улагања у здрав-
ствени систем Града у претход-
ној години достигла готово 200 
милиона динара, што је рекордан 
износ. Такође, Салапура је одржао 
радни састанак с представници-
ма компаније „Шандонг Хајспид 
група“, која је почела изградњу 
ауто-пута Београд-Зрењанин-Но-
ви Сад. Компанија НИС донирала 

је комби возило за дистрибуцију 
хране Предшколској установи. 
Настављају се бесплатни прегле-
ди за грађане у Специјалној оф-
талмолошкој болници „Еликсир“ у 
Новом Саду.

15. нова црња
пакЕТићи за малишаНЕ

Општина је, и ове године, обез-
бедила новогодишње пакетиће за 
сву децу до седам година старо-
сти.

16. Мали иђош
пОсЕТа суГРађаНима

Aктивисти ОО обишли су су-
грађане који славе Светог Стефа-
на, Светог Јована  и Светог Саву, 
и честитали им славу уз пригодне 
поклоне.

17. СУботица
даРОВи за пРВЕ бЕбЕ

Градоначелник Стеван Бакић 
посетио је прву бебу рођену 1. 
јануара 2024. године - Левентеа 
Фаркаша и његову мајку Агнеш 
Тот. Уз честитке на принови, пре-
дао је цвеће и поклон картице у 
вредности од 100.000 динара. Та-
кође, и остале три бебе рођене 1. 
јануара  даривао је са по 100.000 
динара. Отворен је модерни Ту-
ристички инфо центар у приземљу 
Градске куће, простор у чију 
адаптацију су Град и Министар-
ство туризма уложили око десет 
милиона динара. У просторијама 
Регионалног иновационог стар-
тап центра Економског факултета 
одржана је промоција прве диги-
талне платформе женског бизниса 
у Србији и региону. Одржана је и 
Светосавска недеља, која је поче-
ла изложбом Маје Миланковић из 
Грачанице.

18. голУбац
сВЕТОсаВски пакЕТићи

Општина, у сарадњи са Предш-
колском установом „Ласта“ и 
школама у Голупцу и Браничеву, 
организовала је поделу светоса-
вких пакетиће за сву децу. У току 
је изградња камина код Ловачког 
дома МЗ Бикиње.

19. СреМСки 
карловци
пОдЕла пакЕТића

Чланови ОО СНС организовали 
су поделу пакетића и обрадовали 
најмлађе суграђане. Уз дружење у 
новогодишњој атмосфери, уруче-
но је више од 200 пакетића.

22. СоМбор
дОдЕла сТипЕНдија

Градоначелник Антонио Ратко-
вић и заменица Љиљана Тица 
уручили су поклон честитку у 
вредности од 100.000 динара 
и пригодне поклоне првој беби 
рођеној у 2024. години - Огњену 
Атунићу. Бадњи дан обележен је 
паљењем бадњака на Тргу Све-
тог Ђорђа. У складу са обичаји-
ма, мали коринђаши посетили су 
градоначелника Ратковића, који 
их је даривао пригодним поклони-
ма. Редовној акцији добровољног 
давања крви одазвао се и градо-
начелник Ратковић. Другу годину 
заредом, млада боксерка Драгана 
Јовановић изабрана је за спор-

тисткињу године и уручена јој је 
гранд при награда. Одржан је 47. 
Међународни сајам перадарства. 
Локална самоуправа наградила је 
стипендијама најбоље студенте.

24. ковин
пРазНичНЕ 
маНифЕсТацијЕ

Завршен је међународни проје-
кат најбољих примера добре 
педагошке праксе „Мој мастер 
клас 2023“, у организацији ко-
винске „Змајеве“ основне школе. 
Захваљујући Фондацији Њ.К.В. 
принцезе Катарине, хуманитар-
ној организацији „Lajflajn Čikago“ 
и другим донаторима, божићне 
поклоне примило је више од 1.000 

деце и 32 установе из целе Србије, 
међу којима се нашла и „Ласта“ из 
Ковина. Одржано је традиционал-
но пливање за Часни крст на Ду-
навцу поводом Богојављења.

26. аранђеловац
пОдЕла бадњака и Раз-
ГОВОР са суГРађаНима

Чланови ОО СНС делили су 
бадњаке суграђанима на градском 
тргу. Општина је обезбедила па-
кетиће за сву децу из сеоских мес-
них заједница, узраста до средње 
школе. У присуству министарке 
Славице Ђукић Дејановић, пред-
ставника Светске банке, извођача 
и чланова локалне самоуправе, 
постављен је камен-темељац за 
објекaт вртића „Сунце“. Пред-
седник Општине Бојан Радовић 

угостио је породицу Милорадо-
вић, родитеље малишана Јанка, 
прве рођене бебе у 2024. години, 
и уручио им чек на 150.000 ди-
нара. Поводом Богојављења, ор-
ганизовано је пливање за Часни 
крст на брани језера Гараши. Ту-
ристичка организација одржала је 
Новогодишњи базар, а отворено 
је и клизалиште у парку Буковичке 
бање. Трафостаница „Аранђело-
вац 2“ пуштена је у пробни рад. 
У МЗ Прогореоци организован је 
дочек Српске нове године, уз по-
делу пакетића.

27. трСтеник
НОВЕ акцијЕ уНијЕ жЕНа

Одржан је радни састанак Уније 
жена Расинског округа, на ком је 
изабрана председница Милена 
Турк. Направљен је заједнички 
план рада на будућим активност-
има.

28. тител
пОмОћ пОРОдици 
ЉубОВић

Председник Општине Драган 
Божић са сарадницима обишао 
је породицу Марка Љубовића, 
самохраног родитеља, а затим 
разговарао са предузетницима 
који би обезбедили грађевински 
материјал, како би се овој поро-
дици обезбедила реконструкција 
постојеће или изградња нове 
куће. Такође, локална самоупра-
ва обезбедила је једнократну по-
моћ од 100.000 динара, а  Центар 
за социјални рад пружиће сву 
подршку да деца расту у здравом 
окружењу. Симпатизери и члано-
ви СНС, из личних средстава, до-
нирали су деци пакетиће, пакете 
са храном и новчану помоћ.

23. лебане
пОдЕла „сНс иНфОРмаТОРа”

Активисти ОО СНС делили су „СНС Информатор“ и разговарали са суграђанима на штандовима.

11. ковачица

ОбНОВа мЕмОРијалНОГ кОмплЕкса „михајлО пупиН”
Делегација Општине до-

чекала је премијерку Владе 
Србије Ану Брнабић и ам-
басадора САД Кристофера 
Хила у Идвору. Посета је 
започета у родној кући Ми-
хајла Пупина, а делегације 
су обишле и стару Пупино-
ву школу и зграду Народног 
дома. Брнабић је открила да 
се планира реконструкција 
Меморијалног комплекса 
„Михајло Пупин“ и његово 
претварање у иновациони 
центар за науку. Чланови 
ОО одазвали су се акцији 
добровољног давања крви. 
Одржан је традиционални 
шести Светосавски шахов-
ски турнир у Дебељачи.

13. оПово
пОдЕла ОГРЕВа
Током ново-

годишње ноћи, 
п р е д с е д н и к 
Општине Ми-
лош Марков и 
заменица Анка 
Симин Дамјанов 
обишли су де-
журне општин-
ске службе. У 
портама све 
четири право-
славне цркве, 
организовано је 
паљење бадња-
ка за Бадње 
вече, у при-
суству великог 
броја верника и представника 
локалне самоуправе. Такође, 
организовано је и колективно 
спремање божићне печенице. 

Као вид помоћи за социјално 
угрожене породице, подељен је 
огрев за 399 домаћинства која 
су аплицирала преко конкурса 
локалне самоуправе.

21. кикинда
пОклОНи за НајмлађЕ кикиНђаНЕ

У току су завршни радови 
на изградњи фабрике воде. 
Градоначелник Кикинде уру-
чио је ваучер у износу од 
50.000 динара и пакет опре-
ме за прворођену бебу у овој 

години. Уприличена је свеча-
на додела поклон пакета са 
опремом родитељима беба 
које су рођене у октобру, но-
вембру и децембру протекле 
године.

25. књажевац
сТипЕНдијЕ за сТудЕНТЕ

Већ традиционална пракса 
да на Светог Саву студенти 
буду награђени општинским 
стипендијама, крунисана 
је свечаном академијом у 

Дому културе. Ове године 
награђена су 33 студента, а 
стипендије је уручио пред-
седник Општине Милан Ђо-
кић.

20. врњачка бања
даРОВи за пРВу бЕбу 
у 2024. ГОдиНи

Члановима Удружења 
родитеља деце ометене у 
развоју, поводом празника, 
пакетиће је уручио Бобан Ђу-
ровић, председник Општине. 
Подршка локалне самоуправе 
је перманентна, а у овој го-
дини омогућиће члановима 
УРДОУР-а одлазак на море. 
Општина је доделила 38 јед-
нократних новчаних помоћи 
даровитим студентима и уче-
ницима. Председник Ђуро-
вић посетио је Мају и Марка 
Николенџића из Новог Села, 
који су 2. јануара постали 
родитељи Јакова, прве бебе 
у 2024. години. Уз честитке, 
председник је родитељима 
уручио 100.000 динара и дру-
ге поклоне. Током јануара, на-
ставило се са асфалтирањем 
путева у штулцу, Рсавцима, 
Подунавцима и Вранешима.
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35. владиМирци
РазГОВОР са ГРађаНима 
На шТаНдОВима

Активисти ОО су и у току ја-
нуара наставили да обилазе со-
цијално угрожене породице и 
одржавали су штандове на којима 
су, уз поделу страначког промо-
тивног материјала, разговарали 
са грађанима. У Прову на Сави 
обележено је Богојављење. Кон-
ституисана је Скупштина општи-
не и изабрано је ново руковод-
ство. Листа „Александар Вучић 
- Владимирци не смеју да стану“ 
освојила је 16 одборничких ман-
дата, од укупно 25.

36. СМедерево
пОсЕТа пОРОдиЉама

Поводом новогодишњих и бо-
жићних празника, председница 
Привременог органа града Сме-
дерева Јасмина Војиновић обишла 
je Општу болницу и мајкама које 
су се недавно породиле уручила 

поклоне за бебе. Такође, обишла је 
и Дечије одељење, на којем се тре-
нутно лечи 15 малишана, за које је 
Град припремио пакетиће.

37. рача
НОВО РукОВОдсТВО

На конститутивној седници 
Скупштине општине, изабрано је 
ново руководство локалне самоу-
праве. Бранко Радосављевић је но-
воизабрани председник Општине 
Рача, а Ђорђе Иванковић заменик. 
Скупштину општине, у наредне 
четири године, водиће Ненад Сав-
ковић, док је за његовог заменика 
именован Срђан Марковић.

38. СреМСка 
Митровица
адапТација зГРадЕ 
пОзОРишТа

Градоначелница Светлана Ми-
ловановић уручила је поклоне 
родитељима Гаврила Владиса-
вљевића из Раденковића, пр-

ворођене бебе у 2024. години. 
Такође, заједно са сарадницима, 
присуствовала је паљењу бадњака 
испред Саборног храма. Одржа-
на је манифестација Дани руске 
културе. Наставља се адаптација 
зграде позоришта „Добрица Ми-
лутиновић“. Одржана је акција 
добровољног давања крви. Град 
је, и ове године, поводом Светог 
Саве, наградио најуспешније уче-
нике и њихове менторе.

40. зајечар
пОмОћ за сТаНОјЕВићЕ

Поводом Божића, организована 
је Улица Божићне радости, а Заје-
чарци и посетиоци уживали су у 
широкој лепези домаћих производа 
излагача. Заменик градоначелника 
Владимир Виденовић и председни-
ца одборничке групе СНС Татјана 
Стојановић обишли су породицу 
Станојевић у Вратарници, која је 
остала без крова над главом. Одр-
жана је презентација на којој је 
представљен изглед новог објекта 
Гинеколошко-акушерског одељења 
и Дома здравља. У селу Гамзиград 
отворен је Омладински клуб, а све-
чаности су присуствовали градона-
челник Бошко Ничић и председник 
ГО СНС Милан Станковић.

41. ириг
ТРГ ОТВОРЕНОГ сРца

Општина и Туристичка органи-
зација организовале су Трг отво-
реног срца за најмлађе, а деци је 

подељено 700 пакетића. Председ-
ник Србије Александар Вучић оби-
шао је радове на изградњи тунела 
кроз Фрушку гору и најавио да ће 
Фрушкогорски коридор, од 47,7 
километара дужине, бити завршен 
за две и по године. Основцима је 
омогућено да за време зимског 
распуста бесплатно користе базен. 
У посторијама Српске читаонице 
одржана је Светосавска академија. 
За бољи рад и унапређење услуга 
Центра за социјални рад, Општина 
је обезбедила нови аутомобил.

43. лајковац
фОРмиРаНа лОкалНа 
ВласТ

Формирана је локална власт, коју 
чини коалиција чији је стожер Срп-
ска напредна странка. Коалициони 
партнери су СДПС, Покрет соција-
листа, ПУПС, а постизборно и СПС. 
За председника Општине трећи 
пут изабран је Андрија Живковић. 
Грађевинска сезона почела је из-
вођењем припремних радова за из-
градњу спортског терена код школе 
у Ћелијама. Такође, на Бадњи дан 
одржана је Улица отвореног срца, 
под покровитељством Општине.

44. Пећинци
пОдРшка пОРОдици 
и дЕци

Председник Општине Сини-
ша Ђокић најавио је нове мере 
подршке породици и деци. Сваки 
ученик који завршава четврти раз-
ред основне школе добиће 10.000 
динара, а сваки ученик који завр-

шава осми разред 20.000 динара. 
„Прошле године финансирали смо 
30 одсто трошкова боравка деце 
у вртићу, увели смо једнократни 
додатак од 50.000 динара за сва-
ки нови брачни пар, а сви ученици 
основне школе добили су бесплат-
не уџбенике. Ове године, сви уче-
ници имаће бесплатне уџбенике, 
а вртић ће бити бесплатан за сву 
децу“, рекао је председник Ђокић.

45. Пландиште
сТудЕНТскЕ сТипЕНдијЕ

Председник Општине Јован Ре-
пац свечано је уручио уговоре и 
стипендије студентима прве годи-
не основних студија, мастер и док-
торских студија. Расписан је јавни 
позив за економско оснаживањe 
породица избеглица. ФК „Слога“, у 
склопу акције прикупљања помоћи 
за куповину новогодишњих паке-
тића за децу на КиМ, подржао је 
хуманитарну лицитацију, на којој се 
нашао дрес капитена Ивана Неди-
мовића. Чланови Удружења грађа-
на, пензионера и инвалида рада из 

Хајдучице, у сарадњи са локалним 
привредницима и ученицима ОШ 
„Јован Јовановић Змај“, прикљу-
чили су се великој хуманитарној 
акцији за прикупљање помоћи за 
лечење Тање Тутић. Школа из Ве-
лике Греде наставила је са органи-
зацијом едукативних радионица 
на тему уштеде енергије и заштите 
животне средине, а за те активнос-
ти награђена је на конкурсу Центра 
за развој науке и Покрајинског се-
кретаријата за образовање. Савет 
за безбедност саобраћаја доделио 
је ауто-седишта свим бебама које су 
рођене 2023. године. Министарство 
за бригу о селу расписало је конкурс 
за доделу средстава за куповину се-
оске куће са окућницом.

47. кладово
злаТНик за пРВу бЕбу у 
2024. ГОдиНи

Традиционално, на Бадње јутро, 
свештенство Храма Светог Ђорђа 
донело је бадњак испред зграде 
Општине, а дочекали су га председ-
ник Општине Саша Николић и заме-

ник Бојан Божановић, у присуству 
запослених у општинској управи и 
јавним предузећима. Председник 
Николић, са сарадницима, посетио 
је прву бебу рођену у 2024. години 
и уручио златник и пригодан поклон.

48. кУла
са кОмшијама На 
шТаНдОВима

Активисти месних одбора орга-
низовали су штандове на којима 
су разговарали са суграђанима. 
Председник Општине Дамјан 
Миљанић, у новогодишњој ноћи, 
обишао је дежурне екипе Хитне 
медицинске службе и Полицијске 
станице. Црвенка je добила терен 
за одбојку на песку и чесму крај 
дечијег игралиштa. Амбуланта у 
Руском Крстуру има два нова ле-
кара, a у плану су дечија савето-
валишта и радови на реновирању. 
Реконструисани су санитарни чво-
рови у ОШ „Вук Караџић“ у Црвен-
ки. Почело је потписивање угово-
ра са спортским организацијама, а 
председник Миљанић уприличио 
је пријем за чланове КК „Хајдук“.

49. жабари
лукић пОНОВО На чЕлу 
ОпшТиНЕ

Јован Лукић изабран је трећи уза-
стопни пут за председника Општине 
Жабари на конститутивној седници 
Скупштине општине. Његов заме-
ник је Саша Беговић, а председник 
Скупштине Дејан Адамовић. У новом 
сазиву СО, коалиција око СНС има 
28 одборника, а СПС девет.

29. ниш

2.000 пакЕТића за НајмлађЕ
42. нови Сад

пОклОНи за бЕбЕ у НОВОј ГОдиНи

Градоначелник Милан Ђурић посетио је по-
родилиште Бетанија и однео поклон за бебу 
која се прва родила у 2024. години. Град је, као 
и прошле године, за прворођену бебу обезбе-
дио 300.000 динара, а за сву децу рођену 1. 

јануара по 200.000 динара. Потпредседник 
Владе и министар одбране Милош Вучевић 
присуствоваo је отварању зграде „Vega IT 
Radnički“, некадашњег Радничког универзи-
тета, а Милан Ђурић присуствовао је свеча-

ном отварању Културне станице „Бегеч“. Чла-
нови ГО СНС присуствовали су обележавању 
82. годишњице Новосадске рације. Такође, 
активисти редовно обилазе чланство и разго-
варају са грађанима на пултовима.

46. црна трава
апсОлуТНа ВЕћиНа 
у лОкалНОм паРламЕНТу
У цркви Светог Николе ор-

ганизовано је паљење бадња-
ка и ломљење чеснице пово-
дом Божића, а после јутарње 
литургије деци су подељени 
пакетићи. На конститутивној 
седници Скупштине општи-
не, изабрано је ново руко-

водство. Листа „Александар 
Вучић-Црна Трава не сме да 
стане“ има апсолутну већину 
са 17 одборничких места, од 
укупно 19. У оквиру обеле-
жавања Светог Саве, ученици 
су приредили културно-умет-
нички програм.

39. јагодина
пОклОН за 
мЕшТаНЕ букОВачЕ

Активисти ГО СНС и чла-
нови МO Буковчa донели су у 
ово село игралиште за децу и 
грађевински материјал за из-
градњу летњиковца. Предаји 
игралишта и грађевинског 
материјала мештанима при-
суствовао је и председник ГО 
и народни посланик Никола 
Радосављевић.

33. гаџин Хан
НајВишЕ маНдаТа 
за сНс

Градоначелница Драгана 
Сотировски, заједно са пред-
седницима градских општи-
на, поделила је више од 2.000 
пакетића. Град је за најмлађе 
организовао бесплатне шко-
ле стоног тениса и клизања, 
а за станаре зграда уређење 
међублоковског простора. Жи-
тељи ГО Медијана, у Рентгено-
вој и улици Бранка Крсмано-
вића, добили су асфалтиране 
паркинге, обновљене клупе и 
стазе за шетњу. За Дан гра-
да, Војном оркестру Копнене 
војске, Ватрогасно спасилачкој 
јединици МУП Србије и фронт-
мену групе „Кербер“ Горану 

шепи уручена су највећа град-
ска признања. Градоначелница 
је уручила новчане награде за 
345 најбољих ученика. Пет ма-
лишана из Ниша који се лече 
од тешких болести добило је 
по 300.000 динара од хумани-
тарног паркинга и новца који је 
био намењен за новогодишњи 
ватромет. Факултет уметности 
и Студентски културни центар 
добитници су Светосавске на-
граде Министарства просвете.
Чланица Председништва СНС 
и народна посланица Јелена 
Жарић Ковачевић одржала је 
пријем грађана у просторијама 
ГО СНС.

30. ПалилУла
РазГОВОР са ГРађаНима
Члан Главног одбора СНС Братислав 

Вучковић и чланица Председништва Дра-
гана Сотировски, заједно са сарадницима, 
поделили су пакетиће деци из Мраморског 
Потока и Лалинских Појата. Чланови Уније 

младих разговарали су са грађанима о про-
граму „Скок у будућност - Србија 2027“ и 
делили календаре за 2024. годину. Чланица 
Главног одбора Светлана Милијић одржала 
је пријем грађана у просторијама ГО СНС.

31. црвени крСт
пОмОћ суГРађаНима
Активисти Уније младих настављају да 

разговарају са комшијама испред Тврђа-
ве. Функционери ОО СНС обишли су 

комшије који су у стању социјалне пот-
ребе и упутили их како да остваре права 
из области социјалне заштите.

32. ражањ
РадНа акција

Активисти ОО СНС помогли су комшијама из оближњег села у уређењу планинар-
ског дома.

34. Мерошина
ЕлЕкТРОНска упРаВа
Општина успеш-

но реализује проје-
кат E-learning, који 
је спровела уз помоћ 
Министарства за рав-

номерни регионални 
развој. Тим поводом, 
министар Един Ђерлек 
посетио је општинску 
управу.

На парламентарним 
и локалним избори-
ма, највише мандата 
добила је Српска на-
предна странка. Деци 
Заплања подељени су 
пакетићи за Божић, 
а акцију је организо-

вала Општина, у са-
радњи са Парохијом 
заплањском. У селу 
Гркиња одржана је 
Пихтијада, а у Гаџи-
ном Хану пливање за 
Часни крст на Богоја-
вљење.
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56. бечеј
ТРи дЕчија иГРалишТа

Председник Општине Вук Ра-
дојевић, чланица Општинског 
већа Далила Дујаковић и дирек-
тор ШОСО „Братство“ Золтан 
Хорват обишли су радове на из-
градњи дечијег игралишта у Шко-
ли „Братство“. У претходних шест 
месеци, Општина је издвојила 
новац за изградњу дечијих игра-
лишта у центру, у Пицодеру и у 
ШОСО „Братство“. Уз подршку 
Покрајинске владе, у потпуности 
ће бити реконструисан и обје-
кат „Братства“. Фудбалски клуб 

„Јединство“ из Бачког Петровог 
Села прославио је 110 година 
постојања. Канцеларија за младе, 
у сарадњи са Градским позори-
штем, уприличила је разговор са 
глумцем Миланом Марићем.

57. кањижа
уНОшЕњЕ бадњака

Активисти ОО СНС обележили 
су Бадњи дан традиционалним уно-
шењем бадњака у страначке прос-
торије. Бадњак је унео председник 
ОО Небојша Ракић, а испред прос-
торија окупили су се чланови, акти-
висти и симпатизери странке.

58. Прибој
НОВи хиРуРзи у ОпшТОј 
бОлНици

Након одласка једног броја хи-
рурга из Опште болнице, хирургију 
у нашем граду, ипак, очекују бољи 
дани. Руководство Општине и 
здравствених установа постигло је 
договор о ангажовању доказаних 
и искусних хирурга, а средства ће 
обезбедити локална самоуправа. 
Планинарски савез Србије покре-
нуо је иницијативу за изградњу 
планинарског објекта изнад кањо-
на Сућеска, на Голим брдима, у МЗ 
Бучје. Била би то национална пла-

нинарска кућа, прва у Србији, где 
би боравили планинари, сви који 
воле активан одмор у природи и 
адреналинске садржаје.

59. вршац
избОР спОРТисТЕ ГОдиНЕ

Градоначелница Драгана Мит-
ровић и председник Савета за без-
бедност саобраћаја Мирослав Ле-
пир донирали су Полицијској ста-
ници најсавременији уређај за де-
текцију психоактивних супстанци. 
Почела је санација дела Опште 
болнице. Традиционално Богоја-
вљенско пливање на Градском 

Канцеларија за КиМ
пакЕТићи за дЕцу из сЕла бањЕ

језеру одржано је 12. пут,а Свето-
савска академија одржана у Сабор-
ном храму Светог Оца Николаја.  
Одржана је свечана манифестација 
„Избор спортисте године“. Радни-
ци ЈКП „Други октобар“ орезали су 
грање и уклонили болесна стабла у 
двориштима вртића и школа.

60. беочин
шТаНдОВи На бадњи 
даН

Активисти ОО СНС организова-
ли су поделу бадњака на штанду у 
Беочину и Сусеку, и том приликом 
честитали грађанима Бадњи дан.

61. бачки Петровац
фОРмиРањЕ пЕшачкЕ 
зОНЕ

Покрајински секретаријат за 
урбанизам и заштиту животне 
средине донирао је контејнере и 
канте за сакупљање и рециклажу 
отпада. Реконструисани су делови 
улица Маршала Тита и ЈНА, и фор-
мирана је пешачка зона. Потписа-
ни су уговори за енергетску сана-
цију породичних кућа и станова. 
Обележена је 82. годишњица по-

грома у Новосадској рацији, пола-
гањем венца у Дунав. На поновље-
ним парламентарним изборима у 
Маглићу, на бирачком месту 11, и 
у Бачком Петровцу, на бирачком 
месту 4, листа око СНС остварила 
је убедљиву победу.

63. Мали зворник
НОВа уличНа РасВЕТа

У акцији локалне самоуправе 
„Мали Зворник по мери грађана“, 
на иницијативу мештана, од по-
четка године уређено је неколико 
јавних објеката - Дом културе у 
Брасини, унутрашњост капеле у 
Доњој Борини, ограда у Будишићу, 
летња учионица у Доњој Трешњи-
ци... Обележавају се паркинг места 
за особе са инвалидитетом испред 
јавних установа и постављају се 

одговарајуће рампе. Асфалтиране 
су деонице путева у МЗ Браси-
на и МЗ Доња Борина, а улично 
осветљење побољшано је у свим 
насељеним местима. Председник 
Општине Зоран Јевтић поручио 
је да, у наредне две године, за из-
градњу и постављање ЛЕД уличне 
расвете Општина намерава да из-
двоји око 25 милиона динара.

65. ада
РЕНОВиРањЕ шкОлскЕ 
зГРадЕ „баРапаРТ“

Директор школе и представник 
извођача, након спроведеног пос-
тупка јавне набавке, потписали 
су уговор о реновирању школске 
зграде „Барапарт“ ОШ „Чех Ка-
рољ“. Инвестиција је 22 мили-
она динара, а Покрајинска влада 
одобрила је средства из буџетске 
резерве. Радови обухватају рекон-
струкцију крова, санацију свла-
чионица и реновирање расвете 
фискултурне сале.

66. трговиште
сВЕТОсаВска НЕдЕЉа

Одржана је Светосавска не-
деља у организацији Јавне 
библиотеке. Богат културни 
програм чиниле су филмске 
пројекције, представе, фолклор-
ни наступи и свечана академија 

посвећена животу и делу Светог 
Саве.

67. бајина башта
РЕкОНсТРукција ГлаВНЕ 
улицЕ

Бајина Башта нашла се међу 
33 локалне самоуправе којима су 
одобрена средства из европских 
фондова за реконструкцију улица. 
Реконструисан је део Улице кнеза 
Милана Обреновића у пешачкој 
зони. Прошле године главна ули-
ца добила је Парк ћирилице, а као 
део уређења целог амбијента ре-
конструисана је и зграда бившег 
„Монопола“ са новим наменским 
садржајима.

68. Стара Пазова
ОГРЕВ и пакЕТићи за 
НајуГРОжЕНијЕ

Чланови ОО одржали су саста-
нак чланства, на којем су анализи-
рали резултате избора одржаних у 
децембру 2023. године по бирачким 
местима и испланирали пролећне 
акције чишћења и уређења насеља. 
Поводом славе Светог Јована, акти-
висти свих месних одбора обилази-
ли су чланове и симпатизере и, уз 
пригодне поклоне, честитали славу. 
Уз помоћ Центра за социјални рад 
и Црвеног крста, најугроженијим 
суграђанима подељено је по два 

метра огревног дрвета, а за децу су 
обезбеђени пакетићи.

69. љиг
Обилазак шкОла

На конститутивној седници СО 
Љиг, изабрано је ново општинско 
руководство, на челу са Миломи-
ром Старчевићем. Поводом Све-
тог Саве, председник Старчевић 
и заменик Драган Стевановић по-
делили су пакетиће у ОШ „Сестре 
Павловић“ у Белановици. Такође, 
Старчевић је посетио и Средњу 
школу „Хиљаду триста каплара“ и 
ОШ „Сава Керковић“. У току је из-
градња игралишта у школи „Сава 
Керковић“.

70. Ужице
ОпРЕма за дОм здРаВЉа

Градоначелница Јелена Рако-
вић Радивојевић обишла је радо-
ве на енергетској санацији „Прве 
основне школе краља Петра Дру-
гог“. Градоначелница је обишла и 
Службу за стоматолошку заштиту 
Дома здравља, за чије опремање је 
Град издвојио два милиона дина-
ра. Уручила је и 20 лаптоп рачуна-
ра представницима основних шко-
ла, вртића, удружења и сеоских 
амбуланти. Такође, уручила је и 
Божићне поклоне за једанаесточ-
лану породицу Тошић у Кремнима.

71. горњи 
Милановац
камЕН-ТЕмЕЉац за НОВи 
ВРТић

Председник Општине Дејан 
Ковачевић, заједно са министром 
Александром Мартиновићем, по-
ложио је камен-темељац за обје-
кат 3 ПУ „Сунце“. Поред објекта, 
биће изграђенa и два игралишта 
са тартан подлогом и постављено 
11 справа за играње. У друштву 
представника Привредне комо-
ре Србије, Ковачевић је посетио 
компанију „Звезда Хелиос“, која 
је након 70 година рада, добила 
јубиларну награду. Такође, при-
суствовао је и скупу предузетни-
ца. Одржане су Дунав осигурање 
- спортске игре младих. У центру 
града пуштен је у рад најновији 
пуњач за електрична возила.

72. краљево
пакЕТићи и дРужЕњЕ 
у ГлЕдићу

По четврти пут, у селу Гледић, 
активисти Градског одбора СНС 
и МО Гледић организовали су 
поделу новогодишњих пакетића 
за најмлађе. Пакетиће су поде-
лили председник МО Гледић 
Драган Карајовић и координа-
тор за тај крај Олгица Чурлић. 
Том приликом, организовано је 
и дружење за најмлађе и њихове 
родитеље.

62. влаСотинце
пРВи кОРак ка 
РЕциклажи

Контејнери или звона за 
стаклену амбалажу први су 
корак у селекцији примарног 
отпада и у рециклажи, који 
је Општина направила у са-
радњи са оператером амба-
лажног отпада „Секопаком“.  
Општина је поделила 1.348 
новогодишњих пакетића 
деци до седам година старо-
сти. Одржано је Богојављен-
ско пливање за Часни крст. 
И ове године, Власотинчани 
су Српску нову годину доче-
кали у центру града, уз богат 
музички програм и ватромет.

64. велика Плана
улаГањЕ у здРаВсТВО

Председник Привреме-
ног органа Игор Матковић 
обишао је дежурне службе 
Хитне помоћи, полиције и 
ватрогасне јединице у ново-
годишњој ноћи. Уношењем 
бадњака у зграду Општине, 
обележен је Бадњи дан. Деле-
гација Општине обрадовала 
је пакетићима малишане у Ле-
посавићу, Лешку и Сочаници. 

Министарка здравља Даница 
Грујичић обишла је све службе 
и разговарала са запосленима 
у Дому здравља, амбуланти 
и школи у Лозовику. Одржа-
на је Светосавска академија. 
Одржана је и конститутивна 
седница СО Велика Плана, где 
је за председника СО изабран 
Душан Марић, а за заменика 
Марија Павловић.

У име председника Србије, представници 
Канцеларије за КиМ уручили су пакетиће ма-
лишанима из ПУ „Маја“ у селу Бање. Помоћ-
ник директора Канцеларије Милош Терзић 

честитао је Српску нову годину народу који 
живи широм Косова и Метохије, уз жељу да 
2024. година буде пуна здравља, успеха и 
политичких победа. Такође, Канцеларија за 

КиМ, у сарадњи са Центром дечијих лето-
валишта Београд и Општином Обреновац, 
током зимског распуста, организовала је сед-
модневни боравак на Тари за 200 деце.

50. леПоСавић
пОклОНи из цЕНТРалНЕ сРбијЕ
Пријатељи из 17 братских општина и 

градова из централне Србије и Војводи-
не обрадовали су више од 700 малиша-
на празничним пакетићима, а предсе-
дница Општине Kовин уручила је и пет 
лаптоп рачунара. Центру за социјални 
рад у Лепосавићу донирани су и пакети 
помоћи од Будимирке Стјепановић из 
Ариља. Осведочене пријатеље дочекао 
је председник Привременог органа Зо-
ран Тодић и изразио велику захвалност 
на посети, пажњи и константној бризи 
и подршци. У организацији Центра за 
културу „Сава Дечанац“, у Сочаници 
је обележена 107. годишњица од поди-
зања Топличког устанка.

51. зУбин Поток
сВЕТОсаВски бал

У Дому културе у Зубином По-
току, одржан је традиционални 
Светосавски бал. Свечаности су 
присуствовали заменица директора 
Канцеларије за КиМ Душица Нико-
лић и помоћница директора Милена 
Парлић, епископ новобрдски Ила-
рион, бивши градоначелник Зуби-
ног Потока Срђан Вуловић, ученици 
и наставници Богословије, као и ди-
ректори установа.

52. Призрен
ОбЕлЕжаВањЕ саВиНдаНа

Помоћница директора Канцела-
рије за КиМ Милена Парлић при-
суствовала је обележавању празни-
ка посвећеног Светом Сави. Савин-
дан је најпре обележен литургијом 
у Цркви Светог Ђорђа, а затим и 
Светосавском академијом у при-
зренској Богословији.

54. обилић
Обилазак шкОла

Помоћница директора Канцела-
рије за КиМ Светлана Миладинов 
обишла је ОШ „Доситеј Обрадовић“ 
у Црквеној Водици, а затим и поро-
дицу Радована Спасића у Племетини, 
истакавши да ће Канцеларија за КиМ 
улагати у школе и помагати младим 
брачним паровима. Такође, посетила 
је и ОШ „Вук Караџић“ и ТШЦ „Нико-
ла Тесла“ у Прилужју. Обилазак је на-
ставила посетом ОШ „Свети Сава“ и 
ОШ „Милан Ракић“, као и амбуланти 
Дома здравља „Обилић“ и породици 
Томислава Ристића у Бабином Мосту.

55. ораХовац
НаРОдНЕ НОшњЕ 
На пОклОН

Милена Парлић из канцеларије за 
КиМ обишла је Дом културе у Великој 
Хочи, где је члановима КУД-а „Божи-
дар Мицић“ уручила нове народне 
ношње.

53. лиПљан
пОсЕТа пОРОдицама ћуРчић 
и милОшЕВић

Помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Свет-
лана Миладинов, у пратњи 
председника Привременог 
органа Милана Јоксимо-
вића, обишла је породицу 
Ћурчић у Добротину и по-

родицу Милошевић у Доњој 
Гуштерици. Обишла је и 
више школа и вртића, те по-
ручила да ће Србија уложи-
ти значајна средства за до-
датно опремање образовних 
установа.
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СНС ПАНОРАМА
73. кнић
бОЉа ЕНЕРГЕТска 
ЕфикасНОсТ

Општина и Министарство ру-
дарства и енергетике, са по два ми-
лиона динара, помогли су грађани-
ма у енергетској санацији породич-
них кућа. Највеће интересовање 
владало је за куповину топлотних 
пумпи и замену столарије.

74. лаПово
НОВи РЕНдГЕН апаРаТ

У потпуно реконструисаном 
објекту Дома здравља, након 
пуштања у пробни рад најсавреме-
нијег дигиталног РТГ апарата, који 
је донација Министарства здра-
вља, рендген кабинет почео је да 
ради пуним капацитетом.

75. крагУјевац
пОклОНи за пРВЕ бЕбЕ

Матеa, прворођену бебу у но-
вогодишњој ноћи, и Теодора, прву 
бебу рођену у Новој години по ју-
лијанском календару, Град је даро-
вао са по 100.000 динара. У оквиру 
Божићних празника, организована 
је традиционална донаторска жур-
ка, а прикупљена средства уручена 
су Центру за биомедицински пот-
помогнуту оплодњу. Другог дана 
Божића, у Улици Јанка Веселино-
вића одржана је „Rock&roll улица 
од срца“. Новац прикупљен ове 
године намењен је деци оболелој 
од најтежих болести. У сусрет Но-
вој години по јулијанском кален-
дару, Град и Саобраћајна полиција 
организовали су поделу пакетића 
деци у саобраћају. У сарадњи Спо-
мен-парка Крагујевачки октобар 
и ЈКП „Шумадија“, у Шумарицама 
су засађене јелке са бусеном које 
су током празника красиле домо-
ве. И ове године, организовано је 
пливање за Часни крст. Банка По-
штанска штедионице Бања Лука 
потписала је уговор са Државним 
дата центром у Крагујевцу и тиме 
постала први регионални комер-
цијални корисник овог центра. 
Председник Привременог органа 

Никола Дашић и градоначелник 
Милвокија Кавалир Џонсон, у град-
ској скупштини највећег града аме-
ричке државе Висконсин, потписа-
ли су Протокол о сарадњи.

78. алибУнар
ауТО-сЕдишТа за бЕбЕ 
РОђЕНЕ у 2023. ГОдиНи

Као и претходних година, на-
грађени су најуспешнији спорти-
сти у 2023. години, а председни-
ца Општине уручила је пригодне 
поклоне и новчане честитке од по 
20.000 динара. Такође, Општина 
је обезбедила и сигурносна ау-
то-седишта за сву децу рођену у 
2023. години. Уз пригодан про-
грам у школама, на Светог Саву 
организована је служба у право-
славним црквама, а за сву децу 
обезбеђени су пакетићи. Пред-
седник Општине донео је одлуку 
о расписивању пет конкурса за 
расподелу средстава за подстицај 
пољопривреде.

79. лозница

ЕНЕРГЕТска саНација 
кућа

Град Лозница, поводом Савин-
дана, обезбедио је 237 пакетића за 
децу из социјално угрожених поро-
дица и организовао уручење у Ву-
ковом дому културе. На конститу-

тивној седници СГ верификовани су 
одборнички мандати, а за председ-
ника Скупштине поново је изабра-
на Милена Манојловић. Одлуком 
Привременог органа, опредељено 
је милион динара за вантелесну оп-
лодњу. Председник Привременог 
органа Видоје Петровић уручио је 
102 уговора за спровођење мера 
енергетске санације кућа.

80. нова варош
камиОН за ОдНОшЕњЕ 
смЕћа

Општина, уз подршку Кабинета 
министра за унапређење развоја 
недовољно развијених општина, 
набавила је камион са подизачем 
за велике контејнере.

81. бабУшница
диГиТалНи мамОГРаф

Бабушница је једна од 18 општи-
на у Србији која је добила диги-
тални мамограф, вредан 200.000 
евра, а покретна апотека почела је 
да ради у селима Звонце и Велико 
Боњинце. Тим поводом, Бабушни-
цу је посетила др Сања Радојевић 
Шкодрић, директорка Републичког 
фонда за здравствено осигурање, 
и рекла да је циљ да грађанима у 
мањим местима буду доступни 
лекови и савремена дијагностика. 
На конкурсу за доделу средстава 
прикупљених по основу одлагања 

кривичног гоњења, Министарство 
правде определило је Дому здра-
вља средства за набавку стомато-
лошке опреме.

82. Мало црниће
апсОлуТНа ВЕћиНа у сО

Одржана је конститутивна се-
дница СО, на којој су изабрани 
законодавни и извршни органи 
власти, након ванредних парла-
ментарних и локалних избора у 
децембру. Листе „Александар 
Вучић-Србија не сме да стане“ 
и „Александар Вучић-Мало Цр-
ниће не сме да стане“ освојиле су 
апослутну већину гласова.

83. кУчево
НОВО РукОВОдсТВО

Др Иван Рајичић, у сарадњи 
са Саветом за безбедност са-
обраћаја, уручио је представници-
ма МУП-а дрога тест, а до консти-
туисања општинског руководства 
обављао је свакодневне разговоре 
са грађанима. На конститутивној 
седници СО Кучево, изабрано је 
ново руководство, а за  председ-
ника Општине изгласан је Ненад 
Микић. Поводом Светог Саве, 
Микић је присуствовао резању 
славског колача у Средњој струч-
ној школи, као и свечаности пово-
дом обележавања Дана Градске 
општине Костолац.

77. Медвеђа
дРужЕњЕ са кОмшијама
А к т и в и с т и 

ОО, на челу са 
председником, 
разговарали су 
са суграђанима 
на штанду. Одр-
жана је консти-
тутивна седни-
ца Скупштине 
општине, а СНС 
има 23 одбор-
ника од укупно 
25 одборничких 
места.

76. крУшевац
са ГРађаНима 
за пРазНикЕ
Чланови ГО СНС обрадовали 

су малишане пакетићима, а одр-
жана је и традиционална подела 
бадњака суграђанима на Бадњи 
дан. После уношења бадњака у 
просторије ГО, грађанима се об-
ратила председница ГО Невена 
Ђурић. На Божић је положајник 
Градског одбора био Вукан Џу-
гурдић. Туристичка организа-
ција организовала је ломљење 
Божићне чеснице, којој су при-

суствовали министар Братислав 
Гашић, председник Привреме-
ног органа Јасмина Палуровић и 
чланови ПО. Пливање за Часни 

крст одржано је у селу шавране 
на Расини и у селу Бела Вода на 
Западној Морави. Председни-
ца Привременог органа Јасмина 

Палуровић отворила је прву па-
сарелу у Крушевцу, опремљену 
степеништем и лифтом за 13 
особа.

84. барајево
РазГОВОР са ГРађаНима

Одржавани су штандови на неко-
лико локација, а активисти и функ-
ционери ОО СН разговарали су са 
грађанима. Редовно су одржавани 
састанци ОО, на којима су правље-
ни планови за будуће активности. 
Почело је са радом клизалиште, а 

постављено је и још једно дечије 
игралиште у насељу Равни Гај. Ди-
ректорка РФЗО Сања Радојевић 
Шкодрић и председник ГО Барајево 
Слободан Адамовић обишли су но-
воотворену амбуланту у Гају и наја-
вили отварање апотеке.

87. вождовац
пОклОНи за члаНОВЕ
Активисти МО Ри-

пањ и Аутокоманда 
честитали су славу 
Свети Јован и Свети 
Сава својим члано-
вима уз пригодан 
поклон, обезбеђен из 
личних средстава. ГО 
Вождовац улепшала 
је Нову 2024. годину 
најмлађим Вождов-
чанима празничном 
манифестацијом Ули-
ца отвореног срца на 
платоу Општине.

88. гроцка
ВЕсић Обилази РадОВЕ

Великим народним весељем у 
Грочанској чаршији испраћена је 
претходна и дочекана Нова 2024. 
година, док је 1. јануара органи-
зована Улица отвореног срца са 
програмом за најмлађе. На Божић, 
испред зграде ГО Гроцка, одржа-
но је традиционално ломљење 
Божићне чеснице, а на Богоја-
вљење пливање за Часни крст на 
Дунавском кеју. После 15 година 
од почетка градње, коначно су 

настављени радови на спортској 
хали. Започета је реконструкција 
државног пута од Брестовика ка 
Пударцима, а радове је обишао 
министар Горан Весић, заједно са 
председником Општине Драганом 
Пантелићем и његовим сарадни-
цима. Комесаријат за избеглице 
и интерно расељена лица опре-
делио је 12 милиона динара на 
конкурсу за доделу грађевинског 
материјала.

85. зеМУн
НОВи асфалТ

ГО Земун организовала је по-
делу пакета за више од 200 но-
ворођених девојчица и дечака, а 
више од стотинак малишана до-
било је ауто-седишта за безбедну 

вожњу у аутомобилу. Манифеста-
ција Богојављење у Земуну одр-
жана је 27. пут, са рекордних 490 
пливача. У току је завршно асфал-
тирање Главне улице.

86. лазаревац
пОсЕТЕ НајсТаРијима, 
пакЕТићи за НајмлађЕ
Председница ОО Тијана Дави-

довац, са сарадницима, делила је 
новогодишње пакетиће најмлађим 
суграђанима, уз дружење и разго-
вор са родитељима. Такође, руко-
водство и активисти ОО посетили 
су Удружење ментално недовољно 
развијених особа. Чланови Савета 
за социјална питања организовали 
су посете најстаријим суграђанима. 
Бројни празнични штандови одр-
жани су у организацији Савета за 
омладину, уз поделу страначког ма-
теријала и пакетића најмлађим про-
лазницима. Поводом Светског дана 
смеха, у сарадњи ГО Лазаревац 

и Пулс театра, 
организована је 
бесплатна позо-
ришна представа 
за предшколце. 
Поводом Светог 
Саве, Општина 
је организовала 
пригодан про-
грам за пензи-
онере, којем је 
п р и с у с т в о в а о 
директор Герон-
толошког центра 
Београда др Срђан Димитријевић. 
Туристичка организација организо-

вала је шаховски турнир за ученике 
основних и средњих школа и број-
не културно-уметничке представе 

за најмлађе. При школи у Великим 
Црљенима отворена је балон хала 
за потребе физичког васпитања.
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СНС ПАНОРАМА
89. ПалилУла
пОсЕТа бОлНици „дР ОлГа дЕдијЕР” 94. обреновац

ЕкО кампОВи

Омладинци ОО посетили су Де-
чију болницу „Др Олга Дедијер“ 
и поделили пакетиће малишани-
ма. Такође, у друштву народне 
посланице Сање Лакић, посетили 
су малишане у Овчи и суграђане 

са посебним потребама. У својим 
просторијама угостили су опер-
ску певачицу Љубицу Вранеш, 
која је са активистима разговара-
ла о уметности и ангажовању у 
заједници.

92. СавСки венац
пОклОНи за слаВу
Oпштина Савски ве-

нац организује бесплат-
не курсеве страних јези-
ка за основце. У оквиру 
обележавања Европске 
недеље борбе против 
рака грлића материце, 
ГО Савски венац, у са-
радњи са Заводом за 
здравствену заштиту 
радника „Железнице 
Србије“, организовала је 
бесплатне превентивне 
гинеколошке прегледе. 
Председник Општине 
Милош Видовић орга-
низује редован пријем 
грађана сваког четврт-
ка. И ове године, обра-
довали смо поклонима 
децу без родитељског 
старања из Дома „Дрин-
ка Павловић“, као и 
децу на лечењу на Клиници за 
ОРЛ Клиничког центра Србије. 

Функционери и активисти странке 
обишли су наше чланове и чести-
тали им крсну славу.

У оквиру пројекта „Еко 
кампови“, који спрово-
ди ГО Обреновац, група 
деце и ове зиме борави у 
објектима Центра дечијих 
летовалишта на Тари. Као 
резултат добре сарадње 
ГО Обреновац, Канцела-
рије за КиМ и Центра де-
чијих летовалишта, група 
деце са Косова и Метохије 
бесплатно је боравила на 
Тари.

90. звездара
дРужЕњЕ са НајсТаРијима 
и Најмлађима
Председник ОО СНС Марко 

Попадић разговарао је са се-
ниорима и захвалио им се на 
подршци коју пружају СНС-у. 
На Светски дан особа са ин-
валидитетом, чланови Савета 
за социјална питања обишли 
су Илију Богдановића и разго-
варали о изазовима са којима 
се сусрећу слабовиди и слепи 

суграђани. Децу наших члано-
ва обрадовао је Деда Мраз, уз 
пригодан новогодишњи про-
грам и пакетиће, обезбеђене 
из личних средстава чланова. 
Прослава Нове године одр-
жана је у Спортском центру 
„Олимп“, а најмлађим Звездар-
цима председник ГО уручио је 
пакетиће.

93. Младеновац
улица ОТВОРЕНОГ сРца 
и пОдЕла бадњака

Асфалтирана је улица Николе 
Танасијевића у МЗ Међулужје. У 
сусрет Новој години по јулијан-
ском календару, обрадовали смо 
пакетићима децу активиста на-
шег ОО. Средства за куповину 
обезбеђена су од личних сред-

става чланова странке. Најмлађи 
суграђани уживали су на тради-
ционалној манифестацији Ули-
ца отвореног срца. Чланови ОО 
обележили су Бадњи дан уноше-
њем бадњака у страначке прос-
торије.

91. Стари град
пРијЕм ГРађаНа

Председник ОО СНС Стари 
град Лука Петровић одржао је 
састанак на којем смо сумира-
ли резултате рада и направи-
ли план будућих активности. 
Наши активисти и функционе-
ри обишли су комшије који су 

славили славу Свети Јован Кр-
ститељ и пожелели им добро 
здравље и породичну срећу. 
Потпредседник ОО Душан Тоја-
гић одржао је пријем грађана у 
нашим просторијама у Скадар-
ској улици.

95. раковица
пОсЕТа сиГуРНОј кући

Организована је подела ско-
ро 50 дечијих ауто-седишта, 
као и конкурс за бесплатну при-
премну наставу за малу матуру 
за осмаке. Раковица је први дан 
Нове 2024. године обележила 
манифестацијом Улица отво-
реног срца. Слатке пакетиће 
добила су и деца која са мајка-
ма, које су жртве породичног 
насиља, бораве у Сигурној 
кући, као и корисници Центра 

за дневни боравак деце и ом-
ладине са сметњама у развоју. 
Уочи Божића, напредњаци су на 
штанду делили бадњаке и при-
годне поклоне. Активистима и 
члановима који славе у јануару, 
ОО СНС Раковица честитао је 
крсну славу, уз пригодне покло-
не. Организована је подела ин-
дустријске соли председницима 
стамбених заједница и власни-
цима кућа.

97. нови београд
РадНи сасТаНци

98. СУрчин
пРОслаВа бОжића

99. СоПот
РазГОВОР са суГРађаНима

96. чУкарица
улица ОТВОРЕНОГ сРца
Чукаричани и њихови гости 

уживали су у празничној атмос-
фери на традиционалној ма-
нифестацији Пожешка - Улица 
отвореног срца. ГО Чукарица 
даровала је најмлађе становнике 
слатким Божићним пакетићи-
ма. Светом литургијом, свеча-

ном богојављенском литијом и 
пливањем за Часни крст на Ади 
Циганлији, обележено је Богоја-
вљење. Канцеларија за младе, 
другу годину заредом, организо-
вала је бесплатну школу клизања 
за основце код Каменог града на 
Ади Циганлији.

Градска општина Сурчин, и у 
овој години, наставља са пројек-
тима уређење гробаља. У Прогару 
су обновљени црква и парохијски 
дом, а у току је реконструкција 
капеле на православном гробљу 
у Бољевцима. Одржане су ма-

нифестације: Сурчин - општина 
отвореног срца и Богојављење - 
пливање за Часни крст. Чланови 
ОО обележили су Бадњи дан тра-
диционалним уношењем бадњака 
у просторије странке у Добанов-
цима.

Активисти и 
повереник ОО 
СНС разговарали 
су са суграђани-
ма, који су имали 
прилику да, као и 
увек, у непосред-
ном разговору ис-
такну предлоге за 
унапређење ква-
литета живота у 
Сопоту. Центар за 
културу одржао 
је свечану акаде-
мију у част Светог 
Саве.

Чланови ОО СНС одржали су 
низ састанака са члановима и ак-
тивистима на нивоу месних одбо-

ра, где су детаљно анализиране и 
планиране будуће иницијативе и 
активности.



БеОГРАД

нА сАстАнку сА АмБАсАдором нр кине ли мингом, нА којем се, уЗ нАјкВАлитетније Вино, 
рАЗгоВАрАло о снАжном ЗАмАху односА иЗмеђу нАШе дВе Земље и Предстојећој Посети 

Великог ПријАтељА срБије, ПредседникА сијА.

После сАстАнкА сА ПредстАВницимА Америчко-
јеВрејског комитетА ЗА јАВне ПослоВе, Председник 

Вучић открио је дА је нА Поклон доБио коШАркАШку 
лоПту сА ПотПисом легендАрног леријА БрдА, 

олимПијског ШАмПионА и члАнА ПрВог Америчког 
„дрим тимА“ иЗ 1992. године.

дружење сА Председником ВлАде грчке кирјАкосом 
мицотАкисом, који је Био гост ПредседникА ВучићА, 

исПред голА ЗА мАли ФудБАл који је ПредседникоВ 
отАц куПио ЗА мАлог ВукАнА

нА сВечАном отВАрАњу 45. међунАродног сАјмА туриЗмА у БеогрАду.

сА мАрком ђурићем, АмБАсАдором срБије у сАд, који 
се, кАко је Председник нАјАВио, ВрАћА у срБију дА Би 

оБАВљАо ВАжну Функцију.

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

њуЈОРК


